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Editorial: Θυμός Παντού: Πού είναι τα παλιά ευρηματικά συνθήματα; Σελ. 02

Η «ΛΕΡΝΑΊΑ ΎΔΡΑ»
ΤΩΝ ΣΊΔΗΡΟΔΡΟΜΩΝ

Aκολουθήστε μας
στο Instagram

Τμήματα χωρίς τηλεδιοίκηση και φωτοσήμανση, προβλήματα στις υποδομές, μη καθαρισμός 
των γραμμών και αδιαφορία της εταιρείας στις αναφορές των μηχανοδηγών, Σελ. 16-17

ΔΊΑΒΑΣΤΕ ΑΚΟΜΗ:

ΕΚΛΟΓΗ 
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΡΧΗ 
Αηδονά VS Πατουλίδου και 
«μάχη χαρακωμάτων», Σελ. 08

ΠΑΣΟΚ 
Δ. ΣΑΡΗΓΙΑΝΝΗΣ: 
Το ΠΑΣΟΚ έχει όραμα για τη 
Θεσσαλονίκη, Σελ. 12

ΕΔΩ ΧΑΛΚΙΔΙΚΗ
ΣΙΘΩΝΙΑ
Ποιοί και γιατί αντιδρούν στην 
επιχείρηση «κάθαρση» του 
Γιάννη Μαλλίνη, Σελ. 20-21

Δ. ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ 
Όλες οι 610 νέες θέσεις 
πάρκινγκ δικύκλων, Σελ. 18

ΡΕΠΟΡΤΑΖ
Παιδιά – εργαλεία ζητιανιάς…
Συμμορίες από Βουλγαρία 
εκμεταλλεύονται ανήλικα
προς επαιτεία, Σελ. 15

Αρθρο: Γ. ΚΑΡΑΜΑΝΛΗΣ: 
Ήρθε η ώρα για ένα νέο 
παραγωγικό μοντέλο 
ανάπτυξης στην Θεσσαλονίκη 
Σελ. 04
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Σήμερα, όποιος δεν μπορεί να σκεφτεί κάτι πιο 
πνευματώδες από το κλασικό «είσαι μαλ...ας», βγαίνει 
πρώτος σκόρερ στη λίγκα των φωνών.

Η Μόγια Σάρνερ, ψυχοθεραπεύτρια και διάσημη 
αρθρογράφος του Guardian το ‘γραψε ξεκάθαρα: 
Δεν θυμώνουμε πάντα για τον λόγο που νομίζουμε. 
Ποιος θυμώνει για ένα πέναλτι; Όχι! Θυμώνεις γιατί 
το αφεντικό σου σε στραβοκοίταξε ή γιατί κάποιος 
σχολίασε την ανάρτησή σου χωρίς emoticon. Και μετά, 
βρίσκεις μια ομάδα να στηρίξεις και ξεσπάς. Κάποτε, η 
ομάδα ήταν η διέξοδος· σήμερα είναι το άλλοθι.

Ο χουλιγκανισμός πήρε το όνομά του από τον Πάτρικ 
Χούλιχαν, έναν Ιρλανδό ταραξία του 19ου αιώνα. Αν 
ζούσε σήμερα, θα ένιωθε περήφανος που έγινε meme. 
Πού να ήξερε ότι οι απόγονοί του θα αντικαταστούσαν 
τις πέτρες με caps lock και τις μάχες με hashtags.

Αλλά, αλήθεια τώρα, πότε έγινε ο χουλιγκανισμός 
επάγγελμα; Στα νιάτα μας, πήγαινες στο γήπεδο για 
να φωνάξεις, να κάνεις καζούρα και ίσως να βρεις 
το θάρρος να κράξεις τον κασιδιάρη βοηθό «επόπτη 
γερά, κοιμήσου και ονειρέψου πως έβγαλες μαλλιά». 
Σήμερα, όμως, είσαι μέρος μιας κοινωνίας θυμού 
όπου ακόμα και το «πάμε μωρή ομαδάρα!» μπορεί να 
ακουστεί απειλητικό.

Ίσως, τελικά, ο θυμός στα γήπεδα να είναι απλώς 
μια αντανάκλαση του θυμού στη ζωή μας. Μήπως 
πρέπει να φέρουμε πίσω τη φαντασία στις εξέδρες; Να 
κάνουμε εκστρατεία υπέρ της επιστροφής των παλιών 
συνθημάτων ρε αδερφέ, αφήνοντας στην ησυχία τους 
τις μανάδες των άλλων που στο κάτω κάτω έχουν άλλες 
δουλειές από το να ασχοληθούν με το αρχαιότερο των 
επαγγελμάτων; 

Ας φέρουμε πίσω την εποχή που ένας «τρελογιατρός», 
ένα «χόρτο μαγικό» και οπωσδήποτε ένας «Τσέκος 
αληταράς» ήταν αρκετά για να σου φτιάξουν την 
ημέρα. Ίσως τότε να κερδίσουμε όχι μόνο αγώνες αλλά 
και τη χαμένη μας ευρηματικότητα.

Κάποτε τα συνθήματα στα γήπεδα ήταν διαμάντια της 
ελληνικής λαϊκής ευφυΐας. Ακούγαμε ευρηματικές 
ατάκες όπως «είναι παρθένα του Ελληνιάδη η χτένα» ή 
το εμβληματικό σουρεάλ «ω έλατο, ω έλατο γιατί δεν 
είσαι ... πεύκο». Ήταν μια χρυσή εποχή όπου η καζούρα 
συνοδευόταν από λογοπαίγνια, μια μορφή τέχνης που 
θύμιζε περισσότερο ποιητική βραδιά παρά βαλκανικό 
θρίλερ. Σήμερα, όμως; Σήμερα, όλα θυσιάστηκαν στον 
βωμό του θυμού και της ... όπως βγει, ας βγει ύβρης.

Ο θυμός είναι πλέον πανταχού παρών. Από το φανάρι 
που ο οδηγός μπροστά σου δεν πάτησε αμέσως γκάζι, 
μέχρι το Facebook, όπου ένα απλό "καλημέρα" μπορεί 
να προκαλέσει μαζικούς καβγάδες. Στα γήπεδο, ο 
θυμός κάνει πρωταθλητισμό. Δεν υπάρχει χώρος 
για δημιουργικότητα, για αστεία που να θυμίζουν 
τα γυμνασιακά μας χρόνια. Τα παλιά, ευρηματικά 
συνθήματα αντικαταστάθηκαν από κραυγές, βρισιές 
και την υπαρξιακή εμμονή με τις καψερές μανάδες των 
«αντιπάλων» σε ρόλο ... εταίρας.

Δεν ξέρεις αν πήγες στο γήπεδο για να δεις αγώνα ή 
για να ζήσεις μια αναπαράσταση του Mad Max. Εδώ, 
η έκφραση «κάτω οι μάσκες» δεν είναι σχήμα λόγου· 
είναι κυριολεκτική. Κάθε εξέδρα μοιάζει με ρινγκ, 
αλλά αντί για οπαδούς έχεις θυμωμένους ποιητές που 
έκαναν κοπάνα από τη λογοτεχνία. Το παράδοξο είναι 
ότι η πλειοδοσία των ύβρεων είναι εξ ορισμού αδύνατο 
να κατανοηθεί από αυτούς για τους οποίους υποτίθεται 
ότι προορίζονται. Είτε μπάσκετ, είτε ποδόσφαιρο, 
ένα αντεθνικό σύνθημα, ή μία ύβρη για μια κάποια 
μάνα, όπως και να το πάρουμε χρίζει διερμηνείας 
απευθυνόμενη σε Αμερικανούς, Ευρωπαίους, 
Αφρικανούς ή Ασιάτες αθλητές. Είναι σα να περπατάς 
στη ζούγκλα του Γκόμπλιν ξαφνικά και σου έρχεται μια 
φυλή αυτόχθονων που μιλά την τοπική διάλεκτο: Δεν 
καταλαβαίνεις γρι, απλώς περιμένεις τον Φρόντο να σε 
σώσει. 

Οι ύβρεις είναι τόσο δημιουργικές όσο ένα πλαστικό 
καλαμάκι. Πού είναι η εποχή που ακούγαμε ένα 
«Καρεμπέ σαβου...γάμη»; 
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Δημήτρη ΔραγώγιαEDITORIAL

ΤΑ ΠΑΛΙΑ, ΕΥΡΗΜΑΤΙΚΑ ΣΥΝΘΗΜΑΤΑ ΑΝΤΙΚΑΤΑΣΤΑΘΗΚΑΝ ΑΠΟ ΚΡΑΥΓΕΣ, 
ΒΡΙΣΙΕΣ ΚΑΙ ΤΗΝ ΥΠΑΡΞΙΑΚΗ ΕΜΜΟΝΗ ΜΕ ΤΙΣ ΚΑΨΕΡΕΣ ΜΑΝΑΔΕΣ ΤΩΝ 
«ΑΝΤΙΠΑΛΩΝ» ΣΕ ΡΟΛΟ ... ΕΤΑΙΡΑΣ



3ΣΑΒΒΑΤΟ 07 ΔΕΚΕΜΒΡΙΟΥ 2024



4 ΣΑΒΒΑΤΟ 07 ΔΕΚΕΜΒΡΙΟΥ 2024

Η Θεσσαλονίκη είναι μια πόλη με πλούσια 
ιστορία, ζωντανή κουλτούρα και έντονη 
φοιτητική παρουσία. Ωστόσο, εδώ και 
δεκαετίες, το παραγωγικό της μοντέλο 
βασίζεται υπερβολικά στον τομέα της 
εστίασης και της διασκέδασης. Και μπορεί ο 
γαστρονομικός τουρισμός να τονίζεται συνεχώς 
σε ό,τι αφορά στην αναπτυξιακή προοπτική 
ακόμη και διεθνώς, προσφέροντας σημαντικά 
στην τοπική οικονομία, ωστόσο, η προτίμηση 
στους συγκεκριμένους τομείς περιορίζει τις 
δυνατότητες της πόλης να αναπτύξει μια πιο 
διαφοροποιημένη και ανθεκτική οικονομία. 
Ίσως ήρθε η ώρα η Θεσσαλονίκη να στραφεί σε 
νέες κατευθύνσεις, αξιοποιώντας τα μοναδικά 
της πλεονεκτήματα και αναπτύσσοντας ένα 
νέο παραγωγικό μοντέλο.

Η Θεσσαλονίκη φιλοξενεί μερικά από τα 
μεγαλύτερα πανεπιστήμια και ερευνητικά 
κέντρα της Ελλάδας. Αυτή η πνευματική 
δυναμική μπορεί να αποτελέσει τη βάση για 
την ανάπτυξη της πόλης ως κέντρου γνώσης 
και καινοτομίας. Η προώθηση της σύνδεσης 
ανάμεσα στην ακαδημαϊκή κοινότητα και την 
επιχειρηματικότητα, μέσω της δημιουργίας 
startup οικοσυστημάτων και τεχνολογικών 
πάρκων, μπορεί να φέρει νέες επενδύσεις και 
θέσεις εργασίας υψηλής εξειδίκευσης. 

Καθώς οι γιορτές πλησιάζουν σκέφτομαι να 
κάνω την προσωπική μου ανασκόπηση για τα 
όσα πέρασαν στις προηγούμενες 365 μέρες.

Λάθη και σωστά δεν έχει σημασία θα έλεγε η 
γιαγιά μου, σημασία έχει να κάνεις. Όποιος δεν 
κάνει, δεν κάνει λάθη. Εάν κάνεις πράγματα 
κάνεις και λάθη. Ο αναμάρτητος πρώτος να ρίξει 
την πέτρα. Μόνο που τις πέτρες τις ρίχνει πλέον 
ο καιρός. 

Διότι έχουμε σφάλλει τόσο πολύ απέναντι του, 
που αποφάσισε να αντιδράσει. Κακοκαιρίες, 
πυρκαγιές πλημμύρες και ξηρασίες μας 
σημάδεψαν όλους μαζί και τον καθένα 
ξεχωριστά το διάστημα που πέρασε. Όλοι 
υποφέραμε, άλλοι επειδή μείναμε χωρίς ρεύμα, 
άλλοι γιατί γέμισαν νερά τα σπίτια μας, άλλοι 
γιατί καταστράφηκαν οι κήποι τους, άλλοι γιατί 
χάλασε η βολική καθημερινότητα μας. Μέσα σε 
αυτές τις 365 μέρες προσπαθώ να σκεφτώ εάν 
αδίκησα κανέναν. Κατάφωρα σίγουρα όχι, από 
πρόθεση σίγουρα όχι, αλλά σίγουρα δεν ήμουν 
και αλάνθαστη.

Ζητώ συγγνώμη σε όλους όσους αθέλητα 
αδίκησα, κυρίως τους δικούς μου ανθρώπους. 
Ένας ψυχίατρος που γνώρισα μου έλεγε πως η 
οικογένεια είναι άρρωστο πράγμα. 

Η γεωγραφική θέση της Θεσσαλονίκης, στο 
σταυροδρόμι Ευρώπης και Βαλκανίων, την 
καθιστά ιδανική για την ανάπτυξη του τομέα 
των logistics. Η αναβάθμιση του λιμανιού και 
η σύνδεσή του με τα σιδηροδρομικά δίκτυα 
μπορούν να ενισχύσουν τον ρόλο της πόλης 
ως εμπορικού κόμβου. 

Απαιτείται η ταχύτατη αποκατάσταση των 
υποδομών του σιδηροδρομικού δικτύου 
της χώρας, παράλληλα με τη δημιουργία 
βιομηχανικών πάρκων με έμφαση στη βιώσιμη 
παραγωγή που θα μπορούσε να προσελκύσει 
βιομηχανικές επενδύσεις και να δημιουργήσει 
νέες θέσεις εργασίας.

Η Θεσσαλονίκη διαθέτει πλούσια πολιτιστική 
κληρονομιά, που παραμένει υποαξιοποιημένη. 
Αντί για την αποκλειστική εστίαση στη νυχτερινή 
διασκέδαση, η πόλη θα μπορούσε να επενδύσει 
στον πολιτιστικό τουρισμό, αναδεικνύοντας 
τα μνημεία της, τα μουσεία και τα φεστιβάλ 
της. Ταυτόχρονα, η στήριξη της δημιουργικής 
οικονομίας —συμπεριλαμβανομένων των 
τεχνών, της μουσικής, του design και της 
τεχνολογίας— θα μπορούσε να προσελκύσει 
νέα ταλέντα και επενδύσεις.Η μετάβαση σε μια 
πράσινη οικονομία είναι πλέον αναγκαιότητα. 

Με την έννοια ότι μέσα στην οικογένεια ο ένας 
πληγώνει ανεπανόρθωτα τον άλλον, κυρίως οι 
γονείς τα παιδιά με τα λάθη που κάνουμε. Και 
όταν τα παιδιά γίνονται γονείς πληγώνουν με τη 
σειρά τους τους γονείς τους. Ειδικά εάν δεν έχουν 
κάνει τη δουλειά. Δηλαδή εάν δεν έχουν κάνει 
την απαραίτητη ενδοσκόπηση και αυτοκριτική. 
Διότι οι γονείς φταίνε μέχρι τα 18 μας. Μετά 
φταίμε εμείς. Και αυτό λέγεται ωριμότητα. Χθες 
στο τηλέφωνο μιλούσα με έναν ξάδερφο μου. 
Είναι πολύ μορφωμένος και μπορεί να γίνει ο πιο 
χαρούμενος και γλυκός άνθρωπος του κόσμου. 
Έχει θυμό σαν έφηβος όμως. Και μου έλεγε ότι 
ήρθε πλέον ο καιρός να κάνει ακριβώς αυτό που 
θέλει. Μου είπε ότι από τότε που έχασε τη μάνα 
του σκέφτεται συνέχεια αυτό. Ότι δεν αναγνωρίζει 
τον εαυτό του.

Ότι σπούδασε φιλολογία και ότι τώρα που 
διδάσκει στο πανεπιστήμιο δεν κάνει τη δουλειά 
που αγαπάει. Σκεφτόμουν ότι εν μέρει ισχύει το 
ίδιο και για μένα: όταν κανείς ασκεί διοίκηση δεν 
κάνει δημοσιογραφία. Αλλά πρέπει πάντα να έχει 
τη δημοσιογραφική δεοντολογία στο μυαλό του. 
Κλείσαμε απότομα το τηλέφωνο γιατί είχα άλλη 
γραμμή. Τον σκεφτόμουν και σκεφτόμουν αυτό 
που είπε: ότι θέλει από εδώ και πέρα να κάνει 
ακριβώς αυτό που θέλει. 

Η επένδυση στις ανανεώσιμες πηγές ενέργειας, 
στην κυκλική οικονομία και στις πράσινες 
τεχνολογίες μπορεί να τοποθετήσει τη 
Θεσσαλονίκη στην πρωτοπορία της βιώσιμης 
ανάπτυξης, δημιουργώντας παράλληλα θέσεις 
εργασίας και προστατεύοντας το περιβάλλον.

Η μονομερής στήριξη της τοπικής οικονομίας 
στην εστίαση έχει φτάσει στα όριά της. Ένα νέο 
παραγωγικό μοντέλο, βασισμένο στη γνώση, 
την καινοτομία, τη βιομηχανία, τον πολιτισμό 
και τη βιωσιμότητα, μπορεί να εξασφαλίσει 
ένα πιο λαμπρό και ανθεκτικό μέλλον για τη 
Θεσσαλονίκη. Η συγκυρία με την λειτουργία 
του Μετρό βοηθά στο να ανοίξει η συζήτηση 
ώστε να εκμεταλλευτούμε τις δυνατότητες της 
πόλης στο έπακρο.

•Ο Γιώργος Ν. Καραμανλής είναι πτυχιούχος 
δημοσιογραφίας και Επικοινωνίας

Μήπως δεν κάνουμε όλοι μας συνέχεια αυτό που 
θέλουμε; Ακόμα και εάν δεν είναι αυτό ακριβώς 
που νομίζουμε πως θέλουμε; Δεν ξέρω. 

Μέρες εβδομάδες και χρόνια περνούν και εμείς 
αφήνουμε το στίγμα μας, μικρό ή μεγάλο στους 
επόμενους. Θα τον θυμάται κανείς για όσα 
διδάσκει στο Πανεπιστήμιο; Ευτυχώς η απάντηση 
είναι ναι. Θα με θυμάται κανείς για το διοικητικό 
μου έργο στην ΕΡΤ3; Η απάντηση είναι και πάλι 
ναι. Και έναν συνάδελφο να βοηθήσω, τότε κάτι 
θα αφήσω. (Ελπίζω δηλαδή). 

Το ότι η θεία μου και μάνα του ξαδέρφου θα μου 
λείψει φέτος την Πρωτοχρονιά σημαίνει ότι κάτι 
αφήνει. Το ότι θα μας λείψει το ζειμπέκικο της 
λέει πολλά. 

•Η Σύνθια Σάπικα είναι δημοσιογράφος, 
διευθύντρια ενημέρωσης της ΕΡΤ 3

ΉΡΘΕ Ή ΏΡΑ ΓΙΑ ΕΝΑ ΝΕΟ ΠΑΡΑΓΏΓΙΚΟ 
ΜΟΝΤΕΛΟ ΑΝΑΠΤΥΞΉΣ ΣΤΉΝ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΉ 

ΤΙ ΑΦΉΝΟΥΜΕ ΠΙΣΏ ΜΑΣ ΟΤΑΝ ΦΥΓΟΥΜΕ 

ΤΟΥ
ΓΙΏΡΓΟΥ Ν. 

ΚΑΡΑΜΑΝΛΉ

ΤΉΣ ΣΥΝΘΙΑΣ 
ΣΑΠΙΚΑ*



1€ ΑΝΑ 33 
ΤΕΜΑΧΙΑ ΠΟΥ 
ΑΝΑΚΥΚΛΏΝΕΙΣ

texan.anakiklosi texansatexansa texan-sa

για κλήσεις εντός Ελλάδας μόνο από σταθερό 

Μέταλλο Πλαστικό ΧαρτίΓυαλί

Tα υλικά που μπορείς 
να ανακυκλώσεις

ANAKYKΛΩΣΕ ΕΔΩ
ΚΑΙ ΚΕΡΔΙΣΕ

BΡΕΣ ΤΟ ΚΟΝΤΙΝΟΤΕΡΟ  

ΠΟΛΥΚΕΝΤΡΟ 
ΑΝΑΚΥΚΛΩΣΗΣ 

ΠΟΥ ΕΙΝΑΙ ΔΙΠΛΑ ΣΟΥ

ANAKYKΛΩΣΕ
ΜΕ ΤΗΝ ΠΙΟ ΑΠΟΔΟΤΙΚΗ

ΜΕΘΟΔΟ*

*Η πιο αποδοτική μέθοδος προκύπτει από τη Mελέτη Aξιολόγησης της “Grant Thornton” που εκπονήθηκε για λογαριασμό του Υπουργείου Ανάπτυξης και Επενδύσεων.
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Ο ΓΡΊΦΟΣ ΤΟΥ ΠΤΔ ΚΑΊ Η 
ΠΟΛΊΤΊΚΗ ΤΡΊΕΤΊΑΣ ΤΟΥ 
ΚΥΡΊΑΚΟΥ ΜΗΤΣΟΤΑΚΗ 

Σε σταυρόλεξο για δυνατούς λύτες εξελίσσεται η επιχείρηση επιλογής προσώπου για την 
Προεδρία της Δημοκρατίας σε ότι αφορά το κυβερνών κόμμα 

ΡΕΠΟΡΤΑΖ
ΦΕΝΙΑ ΚΛΙΑΤΣΗ 

Μετά την ψήφιση του 
Προϋπολογισμού στις 15 
Δεκεμβρίου ανοίγει και επίσημα 
η συζήτηση εκλογής Προέδρου 
της Δημοκρατίας. Αυτό σημαίνει 
πως για μία ακόμη φορά ο 
Πρωθυπουργός θα πάρει τις 
όποιες αποφάσεις του στο 
«βουνό» κατά τις διακοπές των 
Χριστουγέννων, όπως είχε γίνει 
και το 2019. Τότε ο Κυριάκος 
Μητσοτάκης συνομιλώντας με 
την αείμνηστη Φώφη Γεννηματά  
είχε πει «τα Χριστούγεννα 
θα ξεκλέψω ένα διήμερο να 
πάω στο βουνό, εκεί παίρνω 
τις σημαντικές αποφάσεις». 
Από τότε έχουν περάσει πέντε 
χρόνια. 

Η διαδικασία εκλογής 
Προέδρου της Δημοκρατίας 

Σύμφωνα με το άρθρο 32 παρ.1 
του Συντάγματος, η εκλογή του/
της ΠτΔ γίνεται με ονομαστική 
ψηφοφορία σε ειδική συνεδρίαση 
της Βουλής, τουλάχιστον ένα 
μήνα πριν λήξει η θητεία του/της 
εν ενεργεία Προέδρου. Η θητεία 
της Κατερίνας Σακελλαροπούλου 
λήγει στις 13 Μαρτίου του 2025, 

Υπό άλλες συνθήκες ο πρώην 
πρωθυπουργός Κώστας 
Καραμανλής, θα φάνταζε ως ιδανική 
υποψηφιότητα. Πρόσωπο σαφώς 
αγαπητό στους περισσότερους 
Νεοδημοκράτες όμως το δήλωσε 
ρητά και καθαρά: Δεν ενδιαφέρεται 
για τη θέση.

Ο Ευάγγελος Βενιζέλος θα 
μπορούσε άνετα να προταθεί από 
τον Πρωθυπουργό. Άλλωστε ας 
μην ξεχνάμε πως  ο καθηγητής 
Συνταγματικού Δικαίου και πρώην 
πρόεδρος του ΠΑΣΟΚ συνεργάστηκε 
στενά με τη Νέα Δημοκρατία στην 
κυβέρνηση 2012-2015 ενώ σε αυτή 
την περίπτωση και το ΠΑΣΟΚ θα 
αναγκαζόταν να τον ψηφίσει. Πάντως 
σε κάθε περίπτωση όπως είπε ο 
Νίκος Ανδρουλακης «όταν έρθει 
εκείνη η ώρα, το ΠΑΣΟΚ θα σταθεί 
με σοβαρότητα και ευπρέπεια».

 Στα ονόματα που ακούγονται 
περιλαμβάνονται και αυτά του 
πρώην υπηρεσιακού πρωθυπουργού 
Παναγιώτη Πικραμμένου, του πρώην 
Πρωθυπουργού  της Οικουμενικής 
κυβέρνησης Λούκα Παπαδήμου 
και του Διοικητής της Τράπεζας της 
Ελλάδας Γιάννη Στουρνάρα.

που σημαίνει ότι ο πρόεδρος της 
Βουλής θα πρέπει να συγκαλέσει 
την Ολομέλεια για την ειδική αυτή 
συνεδρίαση το αργότερο μέχρι τις 
13 Φεβρουαρίου.

Μετά την αναθεώρηση του 2019, 
η Βουλή δεν διαλύεται αν ο 
υποψήφιος δεν λάβει στην τρίτη 
ψηφοφορία τα 3/5 του συνόλου 
των βουλευτών, δηλαδή 180 
ψήφους, και δεν προκηρύσσονται 
εκλογές. Πρόεδρος της 
Δημοκρατίας αναδεικνύεται 
όποιος/α συγκεντρώσει στην 
τέταρτη ψηφοφορία την απόλυτη 
πλειοψηφία, 151 ψήφους. 
Αν ούτε αυτό συμβεί, τότε στην 
πέμπτη και τελευταία ψηφοφορία 
αρκεί η σχετική πλειοψηφία, κάτω 
από 151 βουλευτές, χωρίς να 
ορίζεται κατώτερο όριο. 
 
Τα ονόματα που ακούγονται 
για ΠτΔ

Ο Κωνσταντίνος Τασούλας σε κάθε 
περίπτωση φαίνεται ως μία λογική 
επιλογή η οποία   ικανοποιεί και 
τη δεξιά πτέρυγα στην περίπτωση 
που ο Πρωθυπουργός καταλήξει 
σε αυτή. 

Η πολιτική τριετίας 

Πάντως όπως και να έχει ο Κυριάκος 
Μητσοτάκης έχει στο μυαλό του 
πλάνο τριετίας θεωρώντας πως 
ο χρόνος που απομένει μέχρι 
τις επόμενες εθνικές κάλπες, 
είναι αρκετός  για να φανούν τα 
αποτελέσματα της κυβερνητικής 
πολιτικής. 

Αυτό έχει να κάνει πρωτίστως 
με την καθημερινότητα των 
πολιτών, η οποία, σύμφωνα με 
τον κυβερνητικό σχεδιασμό, θα 
έχει εμφανή σημάδια βελτίωσης 
το 2027 σε πολλούς τομείς της 
ζωής, ενώ εκτιμάται ότι θα έχουν 
αποκλιμακωθεί και ο υψηλός 
πληθωρισμός και η ακρίβεια. 
Μάλιστα έχει ξεκαθαρίσει πώς 
θα διεκδικήσει μια τρίτη θητεία 
για τη Νέα Δημοκρατία και ότι ο 
στόχος του είναι ένα αυτοδύναμο 
αποτέλεσμα θεωρώντας μάλλον 
πώς με τα όσα συμβαίνουν στα 
κόμματα της αντιπολίτευσης 
δύσκολα θα υπάρξει μια αντίστοιχη 
σοβαρή  και ανταγωνιστική προς 
τη ΝΔ εναλλακτική πρόταση 
διακυβέρνησης.
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ΕΥΡΏΠΑΪΚΕΣ ΔΙΑΚΡΙΣΕΙΣ ΓΙΑ ΤΉΝ 
ΕΞΥΠΉΡΕΤΉΣΉ ΠΕΛΑΤΏΝ ΤΉΣ COSMOTE
COSMOTE EVALUE: 2 ΝΕΑ ΒΡΑΒΕΙΑ ΣΤΑ EUROPEAN CONTACT CENTER 
& CUSTOMER SERVICE AWARDS ( ΕCCCSAs )

Αξιοποιώντας τα δίκτυα νέας γενιάς και τις 
νέες τεχνολογίες, η COSMOTE εκσυγχρονίζει 
τις υποδομές της και φέρνει νέες υπηρεσίες, 
καινοτόμα ψηφιακά εργαλεία και λύσεις, 
που κάνουν την εξυπηρέτηση των πελατών 
της πιο άμεση, πιο προσωπική και ευέλικτη. 
Παράλληλα επενδύει σταθερά στην ανάπτυξη 
και την εκπαίδευση των εργαζομένων της στην 
Πρώτη Γραμμή, για να μπορούν να εξυπηρετούν 
και να καθοδηγούν καλύτερα τον πελάτη. Για τις 
πρακτικές της αυτές στην εξυπηρέτηση πελατών 
η COSMOTE απέσπασε πρόσφατα δύο σημαντικές 
ευρωπαϊκές διακρίσεις. Ο λόγος για την COS-
MOTE eValue, μέλος του Ομίλου ΟΤΕ και της 
Telekom, που βραβεύτηκε φέτος για 4η συνεχή 
χρονιά στα European Contact Center & Custom-
er Service Awards (ECCCSAs), τον μακροβιότερο 
και πιο σημαντικό θεσμό στην Ευρώπη για τον 
κλάδο των contact centers.

Ειδικότερα, όπως αναφέρει σχετική ανακοίνωση, 
στην τελετή απονομής των βραβείων στο 
Λονδίνο, η COSMOTE eValue απέσπασε το Gold 
βραβείο στην κατηγορία “Customer Experience 
Awards” για την πιο Αποτελεσματική Προσέγγιση 
Πωλήσεων και το Silver βραβείο στην κατηγορία 
“Operational Excellence Awards”, για την πιο 
Αποτελεσματική Πρωτοβουλία Επιχειρησιακής 
Βελτίωσης.

Από το 2021 έως σήμερα τονίζεται ότι η COS-
MOTE eValue έχει διακριθεί με συνολικά 11 
βραβεία στα ECCCSAs για τις πρωτοβουλίες και 
τις καινοτομίες που δημιουργούν αξία στην 
εμπειρία του πελάτη, αλλά και για τις υπηρεσίες 
BPO (Business Process Outsourcing) που 
διαθέτει.

«Οι κορυφαίες αυτές ευρωπαϊκές διακρίσεις 
αποδεικνύουν για μια ακόμη φορά τη δέσμευσή 
μας για εξαιρετικές εμπειρίες εξυπηρέτησης 
στους πελάτες μας, σε κάθε επαφή μαζί τους. 
Επιτυχίες σαν αυτές, αποτελούν έμπρακτη 
αναγνώριση της αφοσίωσης και του πάθους 
των ανθρώπων μας, που χτίζουν σχέσεις 
εμπιστοσύνης. Επενδύοντας σταθερά στους 
ανθρώπους μας και στις τεχνολογίες αιχμής, 
θα συνεχίσουμε να αναπτύσσουμε και να 
διευρύνουμε τις υπηρεσίες μας και να 
παρέχουμε καινοτόμες λύσεις, προσαρμοσμένες 
στις ανάγκες των πελατών μας», δήλωσε ο κ. 
Αθανάσιος Στράτος, Chief Customer Operations 
Officer Ομίλου ΟΤΕ και CEO COSMOTE eValue.

Στα European Contact Center & Customer Ser-
vice Awards συμμετέχουν πολυεθνικές εταιρείες 
outsourcing και διεθνή brands με παρουσία 
σε περισσότερες από 40 χώρες παγκοσμίως. 
Τα βραβεία αυτά αναγνωρίζουν εταιρείες και 
οργανισμούς που πρωτοστατούν στην παροχή 
εξαιρετικών υπηρεσιών στους πελάτες τους.

Ηγετική θέση στον κλάδο customer 
relationship management

Η COSMOTE e-Value αποτελεί σήμερα το 
μεγαλύτερο contact center στην ελληνική αγορά, 
παρέχοντας υψηλής ποιότητας ολοκληρωμένες 
υπηρεσίες, ενώ σημειώνει ανάπτυξη 38% σε 
νέα έργα την τελευταία πενταετία. Εκτός από τις 
ανάγκες του Ομίλου ΟΤΕ, εξυπηρετεί και έργα 
για 80 brands σε πολλές διαφορετικές γλώσσες. 
Αξιοποιώντας την τεχνολογική της υπεροχή, την 
πολυετή εμπειρία και τη δυναμική των 6.000 
στελεχών της, η εταιρεία κατέχει ηγετική θέση 
στον τομέα του customer relationship manage-
ment.

Η COSMOTE eValue, που δραστηριοποιείται 
από το 1999 στην παροχή ολοκληρωμένων 
υπηρεσιών Contact Center, επικεντρώνει την 
στρατηγική της στην ανάπτυξη και στη συνεχή 
αναβάθμιση ψηφιακά καινοτόμων omni-channel 
και ανθρωποκεντρικών λύσεων, που στοχεύουν 
σε ένα εξαιρετικό customer journey και μια 
μοναδική εμπειρία εξυπηρέτησης. Παράλληλα 
εστιάζει στη δημιουργία νέων υπηρεσιών που 
χτίζουν μακροχρόνιες σχέσεις εμπιστοσύνης 
με τους πελάτες, ενώ παράλληλα συμβάλλει 
στην επιχειρηματική ανάπτυξη, την επίτευξη 
στοχευμένων επιχειρησιακών αποτελεσμάτων 
και στη δημιουργία εναλλακτικών πηγών εσόδων 
για τις επιχειρήσεις-πελάτες της. Οι υπηρεσίες 
της περιλαμβάνουν ανάλυση και διεύρυνση 
πελατολογίου, πλήρη και προσωποποιημένη 
εξυπηρέτηση, αναβαθμισμένη εμπειρία 
πελάτη, προώθηση πωλήσεων, τηλεφωνική 
εξυπηρέτηση, έρευνα αγοράς και επιχειρησιακές 
συμβουλευτικές υπηρεσίες. Αξίζει, επίσης, 
να σημειωθεί ότι η eValue είναι η μοναδική 
ελληνική εταιρεία που συμπεριλαμβάνεται στη 
διεθνή λίστα World’s Most Ethical Companies 
του Ethisphere Institute για το 2024.

Αθανάσιος Στράτος, Chief Customer Operations Officer 
Ομίλου ΟΤΕ και CEO COSMOTE eValue
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ΑΗΔΟΝΑ VS ΠΑΤΟΥΛΊΔΟΥ 
ΣΤΗΝ ΔΊΑΔΟΧΗ ΤΟΥ 
ΤΖΊΤΖΊΚΏΣΤΑ 
Στις 14/12 η εκλογή νέας Περιφερειάρχου Κεντρικής Μακεδονίας 

Το Σάββατο 14 Δεκεμβρίου θα 
διεξαχθούν οι εκλογές για την 
ανάδειξη νέου περιφερειάρχη 
κεντρικής Μακεδονίας καθώς 
ο Απόστολος Τζιτζικώστας και 
επίσημα πλέον ανέλαβε τα 
καθήκοντα του Επιτρόπου της Ε.Ε. 
Μάλιστα ο πρώτος που πέρασε το 
κατώφλι του γραφείου του στην 
έδρα της Κομισιόν στις Βρυξέλλες 
ήταν ο υπουργός Εξωτερικών 
Γιώργος Γεραπετρίτης.  

Η διαδικασία διαδοχής Τζιτζικώστα 
Η κ. Πατουλίδου παρέλαβε μέσα 
στην εβδομάδα την παραίτησή 
του Αποστόλου Τζιτζικώστα και 
αφού ήρθε σε επαφή με τους 39 
περιφερειακούς συμβούλους 
της «Αλληλεγγύης» πήρε 
την απόφαση να συγκαλέσει 
την ειδική συνεδρίαση για τις 
ενδοπαραταξιακές εκλογές  το 
επόμενο Σάββατο 14 Δεκεμβρίου. 
Άλλωστε σύμφωνα με τα όσα 
προβλέπει ο νόμος την εντολή 
παραλαμβάνει εκείνος που στις 
τελευταίες αυτοδιοικητικές 
εκλογές, συγκέντρωσε τις 
περισσότερες ψήφους. 

Σε ότι έχει να κάνει με τη διαδικασία 
της Κυριακής στην περίπτωση που 
κάποιος ή κάποια υποψήφια λάβει 
στην πρώτη ψηφοφορία 21 ψήφους, 
εκλέγεται περιφερειάρχης. Αν δεν 
συμβεί αυτό, τότε θα γίνει δεύτερη 
ψηφοφορία στην οποία για την 
εκλογή απαιτούνται 21 ψήφοι. 
Εφόσον και πάλι δεν συγκεντρώσει 
υποψήφιος τις απαιτούμενες 
ψήφους, τότε θα διενεργηθεί και 
τρίτη ψηφοφορία στην οποία πλέον 
εκλέγεται ο πρώτος σε ψήφους 
υποψήφιος.

 Το …σκεπτικό της επιλογής 
Αηδονά 

Υπενθυμίζεται ότι προ ημερών 
ο πρώην περιφερειάρχης 
Απόστολος Τζιτζικώστας είχε σειρά 
συναντήσεων με συμβούλους της 
παράταξης του.

Εκεί οι κ.κ. Γιουτίκας και Μπίλλιας 
τελικά επισήμαναν πως για το καλό 
της παράταξης και της διοίκησης 
και για την ενότητα βάζουν το 
«εμείς πάνω από το εγώ» και δεν 
πρόκειται να είναι υποψήφιοι. 
Προηγήθηκε ο ισχυρισμός πως 
η κ. Αηδονά που προκρίνεται 
ως λύση δεν θα είναι υποψήφια 
περιφερειάρχης το 2027 ώστε 
να αποφευχθεί σε αυτή τη φάση 
μία μάχη «δελφίνων». Ωστόσο 
η Βούλα Πατουλίδου εξέφρασε 
τη διαφωνία της με την επιλογή 
του Απόστολου Τζιτζικώστα  στο 
πρόσωπο της αναπληρώτριας 
Περιφερειάρχου και 
αντιπεριφερειάρχου Οικονομικών 
και Προγραμματισμού,  
δηλώνοντας  σε κάθε περίπτωση 
αποφασισμένη να διεκδικήσει σε 
εκλογική αναμέτρηση τη θέση του 
περιφερειάρχη.

 Η παραίτηση Κούη «έκανε» 
την Αηδονά περιφερειακή 
σύμβουλο  

Η ίδια μιλώντας στην «Κ» έκανε 
λόγο για θέμα δημοκρατικής 
νομιμοποίησης υπενθυμίζοντας 
πως η «κ. Αηδονά στις εκλογές 
του 2023 δεν κατάφερε να εκλεγεί 
περιφερειακή σύμβουλος, παρά 
κατετάγη πρώτη επιλαχούσα. Τότε 
ο  κ. Τζιτζικώστας τοποθέτησε στην 
έμμισθη θέση του Συμπαραστάτη 
του Πολίτη, τον παλαίμαχο 
ποδοσφαιριστή του ΆΡΗ και 
εκλεγμένο σύμβουλο Ντίνο Κούη 
αδειάζοντας έτσι  μία θέση στο 
συμβούλιο την οποία κατέβαλε η 
κυρία Αηδονά».

Μάλιστα όπως αναρωτήθηκε η κ 
Πατουλίδου «πώς είναι δυνατόν 
να επιλεγεί για ανώτατο αξίωμα 
στην Περιφέρεια μία σύμβουλος 
που οι πολίτες της Κεντρικής 
Μακεδονίας την κατέταξαν τόσο 
χαμηλά και δεν την εξέλεξαν καν 
στο συμβούλιο, παρά μπήκε σε 
αυτό επειδή παραιτήθηκε κάποιος 
άλλος»; .

Μιλώντας στο ραδιόφωνο της 
Θεσσαλονίκης Status 107,7 
μάλιστα χρησιμοποίησε και 
χαρακτηρισμούς: «Είμαι σκυλί του 
πολέμου και όχι δουλάκι! Πώς θα 
απαντήσω στον κόσμο όταν με 
ρωτήσει γιατί μου κοτσάρατε, μου 
φορέσατε έναν άνθρωπο που δεν 
τον έχω επιλέξει», ανέφερε η κ. 
Πατουλίδου η οποία ερωτηθείς αν 
έχει μιλήσει με τον Πρωθυπουργό 
για το θέμα, είπε ότι του έστειλε 
ένα μήνυμα θέλοντας να μάθει αν 
η απόφαση είναι να έχουμε νέο 
Περιφερειάρχη δοτού, που δεν έχει 
εκλεγεί. «Δεν είχα απάντηση από 
τον κ. Μητσοτάκη. Απλά νομίζω ότι 
όλα ήταν συνεννοημένα».

Σε κάθε περίπτωση όπως όλα 
δείχνουν η εκλογή για τη διαδοχή 
θα γίνει σε κλίμα έντασης και 
αντεγκλήσεων, καθώς η κυρία 
Πατουλίδου θεωρεί ότι ο κ. 
Τζιτζικώστας δεν θα έπρεπε να 
πάρει θέση  αλλά να αφήσει τα μέλη 
της παράταξης να αποφασίσουν  
για το πρόσωπο που θα ηγηθεί 
μέχρι τις εκλογές το 2027.
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Το πολιτικό status quo στη χώρα επιστρέφει σε ένα 
καθόλα γνώριμο σκηνικό με τη ΝΔ και το ΠΑΣΟΚ 
τους δύο πόλους στα 4/5 της μεταπολίτευσης. 

Η Χαριλάου Τρικούπη μετά την επανεκλογή του 
Νίκου Ανδρουλάκη και την διάλυση του ΣΥΡΙΖΑ 
έχει βάλει μπρος το σχέδιο για την ολική επιστροφή 
των «πρασίνων» σε κυβερνητική τροχιά. 

Μετά την συνάντηση του αρχηγού της αξιωματικής 
αντιπολίτευσης με τον Πρωθυπουργό γίνεται 
πλέον σαφές προς όλες τις πλευρές ότι το 
«θεσμικό ΠΑΣΟΚ» επέστρεψε. Κριτική στάση προς 
την κυβέρνηση, τεκμηριωμένα όχι, συναινέσεις 
όπου χρειάζεται και κυρίως μακριά από τοξικό 
λόγο. 

Στο επιτελείο του προέδρου του ΠΑΟΚ τόνιζαν 
στην «Κ» πως τις τελευταίες δύο εβδομάδες 
το ΠΑΣΟΚ είναι αυτό που βάζει την ατζέντα και 
δημιουργεί γεγονότα. Ο Νίκος Ανδρουλάκης, 
λένε, έδειξε τι σημαίνει σοβαρός, θεσμικός και 
αξιόπιστος πρόεδρος κόμματος και αρχηγός 
αξιωματικής αντιπολίτευσης. 

Επεσήμαναν δε πως απέδειξε πως δεν είχε 
σκοπό ούτε να στήσει κάποια «παγίδα» στον 
Πρωθυπουργό, ούτε να δείξει ότι ψάχνει αφορμή 
να τον «στριμώξει», ούτε μετά να δώσει διαρροές 
που θα πυροδοτούσαν αρνητικό κλίμα όπως 
συνέβαινε στο παρελθόν και το πλήρωσε στο 
τέλος η ίδια η χώρα. 

«Σε άλλα θέματα συμφώνησαν ότι διαφωνούν, 
σε άλλα υπήρχαν σημεία σύγκλησης αλλά το 
κυριότερο ήταν ότι έκαναν μια σε βάθος συζήτηση 
για τα εθνικά θέματα» ανέφερε χαρακτηριστικά 
στην «Κ» υψηλόβαθμο στέλεχος του ΠΑΣΟΚ με 
γνώση για τα όσα διαμηνύθηκαν μεταξύ των δύο 
ανδρών. 

Τα σημεία σύγκλησης 
Οι δύο πολιτικοί άνδρες κατέθεσαν τις προτάσεις 
και τις απόψεις τους σε μια σειρά ζητημάτων. Στα 
σημεία σύγκλησης ξεχωρίζουν το δημογραφικό 
καθώς ο Πρωθυπουργός, σύμφωνα με τα στελέχη 
του ΠΑΣΟΚ, συμφώνησε ότι η υπουργός Σοφία 
Ζαχαράκη θα μπορούσε να συγκροτήσει την 
Εθνική Επιτροπή Αντιμετώπισης του εθνικού 
ζητήματος του δημογραφικού με εκπροσώπηση 
των κομμάτων, της αυτοδιοίκησης και όλων 
των εμπλεκόμενων φορέων, όπως πρότεινε ο 
Ν. Ανδρουλάκης. «Είναι για εμάς το κορυφαίο 
εθνικό και κοινωνικό ζήτημα με οικονομικές και 
αναπτυξιακές προεκτάσεις, που απαιτεί συνεκτική 
εθνική στρατηγική μακράς πνοής» τονίζουν στο 
ΠΑΣΟΚ. 

Παράλληλα ο Κυριάκος Μητσοτάκης έδειξε 
θετικός στην πρόταση για την Ενιαία Αρχή 
Καταναλωτή που θα αντιμετωπίσει το μεγάλο 
πρόβλημα της ακρίβειας ενώ στο πλαίσιο της 
συνταγματικής αναθεώρησης ο κ. Ανδρουλάκης 
πρότεινε την αλλαγή του τρόπου επιλογής της 
ηγεσίας της Δικαιοσύνης. 

Η Επιστολική Ψήφος και η καθολική εφαρμογή 
της θεωρήθηκε ως ένα ακόμα πεδίο συνεννόησης 
και σύγκλησης. 

«Κριτική στάση προς την 
κυβέρνηση, τεκμηριωμένα 
όχι, συναινέσεις όπου 
χρειάζεται και κυρίως 
μακριά από τοξικό λόγο». 

Οι διαφωνίες 
Όπως ήταν ξεκάθαρο από τις προηγούμενες ημέρες 
υπήρξε διάσταση απόψεων για το ζήτημα της μείωσης 
του ΦΠΑ με τον Νίκο Ανδρουλάκη να αναλύει την 
πρότασή του στον Πρωθυπουργό και εκείνος να 
επαναλαμβάνει ότι είναι ένα μέτρο που δεν πιστεύει ότι 
μπορεί να αποδώσει. 

Επίσης διαφορετικές απόψεις κατέθεσαν για την έκτακτη 
εισφορά στις τράπεζες με το ΠΑΣΟΚ να έχει καταθέσει 
τροπολογία όμως ο Κ. Μητσοτάκης σημείωνε ότι η 
ευρύτερη πολιτική του θα αποδώσει με άλλου είδους 
αποφάσεις που θα παρθούν τις επόμενες ημέρες από 
τις τράπεζες. 

Σημείο διαφωνίας αλλά όχι αντιπαράθεσης το θέμα 
της υποβάθμισης του Κράτους Δικαίου που έθεσε ο 
πρόεδρος του ΠΑΣΟΚ για την υπόθεση των υποκλοπών, 
εμμένοντας στην άμεση συμμόρφωση της ΕΥΠ με τη 
δικαστική απόφαση του ΣτΕ. 

Εθνικά θέματα 
Για μια εις βάθος συζήτηση που απασχόλησε περίπου 
τα 30 από τα 70 λεπτά καθαρής συνάντησης των 
δύο ανδρών κάνουν λόγο τα στελέχη της Χαριλάου 
Τρικούπη για τα εθνικά θέματα. Δυτικά Βαλκάνια, 
Τουρκία, εξελίξεις στη Μ. Ανατολή αλλά και ο πόλεμος 
στην Ουκρανία αναλύθηκαν εξονυχιστικά με τον 
Πρωθυπουργό να ενημερώνει διεξοδικά τον πρόεδρο 
του ΠΑΣΟΚ. 

Τέλος, όσον αφορά τον εκλογικό νόμο ο Κυριάκος 
Μητσοτάκης φέρεται να επανέλαβε ότι δεν έχει καμία 
πρόθεση να τον αλλάξει ενώ καμία από τις δύο 
πλευρές δεν άνοιξε την συζήτηση για την Προεδρία 
της Δημοκρατίας. Η πρώτη μεγάλη μάχη στην Βουλή 
των δύο αναμένεται την Κυριακή 15 Δεκεμβρίου ημέρα 
ψήφισης του Προϋπολογισμού. Βέβαια στο ΠΑΣΟΚ 
επισημαίνουν ότι μέχρι τότε δεν μπορεί να αποκλειστεί 
κάποιου είδους αιφνιδιασμός. 

Ή ΕΠΙΣΤΡΟΦΉ ΤΟΥ 
«ΘΕΣΜΙΚΟΥ» ΠΑΣΟΚ

ΡΕΠΟΡΤΑΖ
Δημήτρης Συρμάτσης
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ΤΟ ΠΑΣΟΚ ΕΧΕΙ ΟΡΑΜΑ
ΓΙΑ ΤΉΝ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΉ 

Ο ΔΙΕΥΘΥΝΤΗΣ ΤΟΥ ΓΡΑΦΕΙΟΥ ΤΟΥ ΝΙΚΟΥ ΑΝΔΡΟΥΛΑΚΗ ΣΤΗ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ ΚΑΙ 
ΤΟΜΕΑΡΧΗΣ ΥΠΟΔΟΜΩΝ ΤΟΥ ΠΑΣΟΚ ΔΗΜΗΤΡΗΣ ΣΑΡΗΓΙΑΝΝΗΣ ΣΤΗΝ «Κ»

«Ο κ. Αγγελούδης έχει πάρει σημαντικές πρωτοβουλίες 
ώστε να λύσει καθημερινά προβλήματα της πόλης, 
να αναβαθμίσει την ποιότητα ζωής και να φέρει πιο 
κοντά τη δημόσια διοίκηση στους κατοίκους της 
Θεσσαλονίκης» τονίζει σε συνέντευξή του στην «Κ» 
ο γραμματέας του Τομέα Υποδομών στο ΠΑΣΟΚ και 
διευθυντής του γραφείου του Ν. Ανδρουλάκη στην 
Θεσσαλονίκη, Δημήτρης Σαρηγιάννης. 
Απαντά για το Μετρό Θεσσαλονίκης και την αναφορά  
του περί ηθικού διδάγματος, τοποθετείται για την 
στάση του ΠΑΣΟΚ απέναντι στα μεγάλα έργα της 
πόλης και τις προτεραιότητες που έχουν τεθεί. 

Σε άρθρο σας για την λειτουργία πλέον του Μετρό 
γράψατε για «ηθικό δίδαγμα». Τι εννοείται; 
Αφήνουμε πίσω το παρελθόν και κοιτάμε μόνο το 
μέλλον; 

Η αλήθεια είναι πως το παρελθόν μας διδάσκει. 
Εν προκειμένω το έργο αυτό με καθαρά τεχνικούς 
όρους θα μπορούσε να χρησιμοποιηθεί ως 
παράδειγμα διδασκαλίας στα πολυτεχνεία, ώστε 
οι νέοι μηχανικοί να αντιλαμβάνονται πως η 
παραβίαση βασικών κανόνων αρχικού σχεδιασμού 
και ανάθεσης οδηγεί σε συμβατική αστοχία. 
Δηλαδή, όταν ένα έργο με αρχικό χρονοδιάγραμμα 
5 με 6 έτη ολοκληρώνεται σε 18 έτη με μεγάλες 
υπερβάσεις του αρχικού προϋπολογισμού, αυτό 
σημαίνει ότι υπήρξαν σημαντικές παραλήψεις στη 
δημοπράτησή του. Πιστεύω ότι στα μεγάλα έργα, 
πέραν των απρόβλεπτων συνθηκών, η τεχνολογία 
και η επιστήμη μας παρέχουν τα εργαλεία για να 
σχεδιάσουμε με τη μέγιστη δυνατή ακρίβεια την 
κατασκευαστική πορεία ενός μεγάλου έργου.

Αν και η Καλαμαριά ελπίζει βάσιμα να έχει μετρό 
τον επόμενο χρόνο, πότε μπορείτε να εκτιμήσετε 
ότι θα είναι πραγματικότητα για τις Δυτικές 
Συνοικίες και γιατί;

‘Ένας άτυπος γενικός κανόνας που ισχύει στα μεγάλα 
έργα, είναι ότι όταν ολοκληρώνεται το βασικό έργο, οι 
επεκτάσεις έρχονται συντομότερα καθώς εγκρίνονται 
γρηγορότερα οι ευρωπαϊκές χρηματοδοτήσεις. Όσον 
αφορά στη Δυτική Θεσσαλονίκη, θα μπορούσε ήδη 
να συνδέεται ένα μέρος της Δυτικής πλευράς της 
πόλης από τη Σίνδο έως τον Σιδηροδρομικό Σταθμό 
μέσω του προαστιακού σιδηρόδρομου (City Train),  
διερχόμενου από τους Δήμους  Διαβατών, Ευόσμου, 
Αμπελοκήπων και Παύλου Μελά. Αξίζει να σημειωθεί 
ότι είναι έργο χαμηλού προϋπολογισμού λόγω της 
υφιστάμενης σιδηροδρομικής υποδομής. Δυστυχώς 
όμως, η απουσία κυβερνητικής βούλησης και η 
έλλειψη ευελιξίας των αποφάσεων που ενισχύεται 
λόγω και του κεντρικού συστήματος διαχείρισης, 
δεν επέτρεψαν ακόμη τη δημοπράτηση του έργου. 
Εμείς από την πλευρά μας θα κινηθούμε προς 
τη κατεύθυνση να ολοκληρωθεί το συντομότερο 
δυνατό.

Με το Μετρό η πόλη αναβαθμίστηκε 
συγκοινωνιακά. Ποιες είναι οι προτεραιότητες 
που βάζετε ως αρμόδιος τομεάρχης του ΠΑΣΟΚ 
για την Θεσσαλονίκη; 

Στο ΠΑΣΟΚ-Κίνημα Αλλαγής, που είναι 
συνυφασμένο με τα μεγάλα έργα υποδομής, 
πιστεύουμε ότι χρειάζεται ένα ενιαίο σχέδιο 
υποδομών και διαχείρισης των μεγάλων έργων 
της πόλης. Έτσι, αφενός θα αποφευχθούν στο 
μέλλον οι αδικαιολόγητες καθυστερήσεις, οι 
αποσπασματικές παρεμβάσεις και η ταλαιπωρία της 
τοπικής κοινωνίας και αφετέρου θα σχεδιαστούν 
και θα ολοκληρωθούν τα εν λόγω έργα με τρόπο 
οργανωμένο και ολιστικό. Επειδή το ΠΑΣΟΚ 
έχει όραμα για την πόλη, προτεραιότητα μας 
είναι να τεθούν οι βάσεις, όπως αναφέρθηκε 
παραπάνω, πάνω στις οποίες θα στηριχθούν 
όλα τα αναγκαία έργα που θα οδηγήσουν τη 
Θεσσαλονίκη σε εξωστρέφεια. Έργα, όπως ο 
ενιαίος φορέας διαχείρισης των συγκοινωνιακών 
μέσων, οι επεκτάσεις του Μετρό με πρώτο τον 
προαστιακό σιδηρόδρομο στη Σίνδο, η ανάπλαση 
στο χώρο της ΔΕθ, το παραλιακό μέτωπο, τα έργα 
αντιπλημμυρικής προστασίας, η συγκοινωνιακή 
σύνδεση του Λιμανιού, οι υποδομές για την 
εμπορική αξιοποίηση της δυτικής εισόδου και το 
τεχνολογικό πάρκο στην Περαία.

Από την συνάντηση Ανδρουλάκη-Αγγελούδη 
προέκυψε μια στήριξη του ΠΑΣΟΚ στις 
πρωτοβουλίες του δημάρχου. Είστε 
ικανοποιημένοι από τον πρώτο χρόνο της 
θητείας του και ποιες πολιτικές έχετε ξεχωρίσει;

Το ΠΑΣΟΚ έχει στηρίξει διαχρονικά την τοπική 
αυτοδιοίκηση, γιατί πρόκειται για ένα θεμελιακό 
θεσμό του δημοκρατικού μας πολιτεύματος. 
Επομένως, αναγνωρίζουμε τον αγώνα που 
δίνουν οι δημοτικές αρχές, ώστε να παρέχουν τις 
καλύτερες δυνατές υπηρεσίες στους πολίτες, στα 
πλαίσια ενός συγκεντρωτικού, επιτελικού κράτους 
που αφαιρεί από τους δήμους αρμοδιότητες και 
πόρους. Ο κ. Αγγελούδης έχει πάρει σημαντικές 
πρωτοβουλίες ώστε να λύσει καθημερινά 
προβλήματα της πόλης, να αναβαθμίσει την 
ποιότητα ζωής και να φέρει πιο κοντά τη δημόσια 
διοίκηση στους κατοίκους της Θεσσαλονίκης. 
Μέσα σε ένα χρόνο, έχει προλάβει να δείξει 
ικανοποιητικά δείγματα γραφής σε θέματα που 
σχετίζονται με την καθαριότητα και το δημόσιο 
χώρο και έχει προσδώσει έναν αέρα εξωστρέφειας 
στην πόλη.

Συνέντευξη στον
Δημήτρη Συρμάτση

«Χρειάζεται ένα ενιαίο 
σχέδιο υποδομών 
και διαχείρισης των 
μεγάλων έργων της 
πόλης. Προτεραιότητα 
μας είναι να τεθούν 
οι βάσεις πάνω στις 
οποίες θα στηριχθούν 
όλα τα αναγκαία έργα 
που θα οδηγήσουν 
τη Θεσσαλονίκη σε 
εξωστρέφεια».
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ΣΧΟΛΙΑΖΟΝΤΑΣ
ΤΗΝ ΕΠΙΚΑΙΡΟΤΗΤΑ

µε τον Στέργιο Καλόγηρο

∆ευτέρα - Παρασκευή στις 20:15

Το κανάλι της αλήθειας!
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Σε επάγγελμα φέρονται ότι ανήγαγαν 
την επαιτεία τέσσερις Βούλγαροι 
που αποκόμιζαν ημερήσιο εισόδημα, 
χρησιμοποιώντας τρία  ανήλικα παιδιά  
για ενεργοποιήσουν   τα αισθήματα 
φιλανθρωπίας των διερχόμενων πολιτών,  
σε κεντρικές οδούς της Θεσσαλονίκης. 
Ύστερα από έρευνα τμήματος 
Καταπολέμησης Εμπορίας Ανθρώπων 
της ΕΛ.ΑΣ. αποκαλύφθηκε η δράση τους 
και παραπέμφθηκαν σε δίκη δύο άνδρες 
και δύο γυναίκες που κατηγορούνται για 
αδικήματα σε βαθμό κακουργήματος.

Πρόκειται για έναν 36χρονο άνδρα, την 
28χρονη σύντροφο του, τον 33χρονο 
αδελφό της τελευταίας και μια 63χρονη 
γυναίκα οι οποίοι αναμένεται να καθίσουν 
στο εδώλιο Μικτού Ορκωτού Δικαστηρίου. 
Εις βάρος τους ασκήθηκε ποινική δίωξη 
για: Εμπορία ανθρώπων από κοινού, 
κατ’ εξακολούθηση,  κατά συρροή και 
κατ’ επάγγελμα, σε βάρος ανηλίκων που 
μεταφέρθηκαν στην Ελλάδα από άλλη 
χώρα. Έκθεση σε κίνδυνο προσώπου 
που οι δράστες είχαν υποχρέωση να 
διατρέφουν και να περιθάλπουν, κατά 
συναυτουργία, κατά συρροή  και κατ’ 
εξακολούθηση.

Τα παραπάνω αδικήματα φέρονται 
πως τελέστηκαν  από τον Μάΐο   έως 
και τον Ιούνιο του 2021, στο κέντρο 
της Θεσσαλονίκης.  Η κύρια ανάκριση 
περαιώθηκε τον Ιανουάριο του 2023 
ενώ, μετά τις απολογίες τους, οι τέσσερις 
κατηγορούμενοι αφέθηκαν ελεύθεροι 
χωρίς να τους επιβληθούν περιοριστικοί 
όροι.

Οι δύο πρώτοι κατηγορούμενοι είναι 
γονείς των δύο ανήλικων παιδιών που το 
επίδικο χρονικό διάστημα ήταν ηλικίας 9 
και 3 ετών  ενώ η γυναίκα είναι μητέρα 
του ενός ακόμη ανήλικου που ήταν 
ηλικίας 8 ετών.  

Το ζευγάρι μαζί με τον αδελφό της μητέρας 
και την τέταρτη κατηγορούμενη φέρονται 
πως κατάρτισαν σχέδιο μεταφοράς των 
παραπάνω ανηλίκων από την Βουλγαρία 
στην πόλη της Θεσσαλονίκης. Έφτασαν 
στην Ελλάδα, κατά την περίοδο έξαρσης 
της πανδημίας του κορωνοϊού ενώ 
διέμεναν σε όποιον εγκαταλελειμμένο 
χώρο έβρισκαν πρόσφορο.

Όπως αναγράφεται στο παραπεμπτικό 
βούλευμα, οι κατηγορούμενοι προέβαιναν 
σε οργανωμένη εκμετάλλευση των 
ανηλίκων και  καθ’ όλη τη διάρκεια της 
ημέρας τους έβαζαν να επαιτούν υπό 
τη συνοδεία τους. Δεν τους παρείχαν  
φαγητό και νερό ενώ τα παιδιά φορούσαν 
βρώμικα ρούχα. 

Η όλη εικόνα τους  παρέπεμπε σε 
συνθήκες φτώχιας και εξαθλίωσης που 
ξυπνούσε τα αισθήματα φιλανθρωπίας 
των διερχόμενων σε κεντρικές και 
πολυσύχναστες οδούς και κυρίως έξω 
από πολυκαταστήματα και καταστήματα 
με παιδικά παιχνίδια. 

Με τη συμπεριφορά τους ωθούσαν τους 
πολίτες στο να καταβάλουν στα ανήλικα 
διάφορα χρηματικά ποσά και απέφερε 
στους τέσσερις ενήλικους  ένα ικανό 
εισόδημα.
 
Θέσεις σε «στρατηγικά» 
σημεία
 
Από την αστυνομική έρευνα προέκυψε ότι 
οι κατηγορούμενοι καθημερινά μοίραζαν 
μεταξύ τους τα τρία  παιδιά, δηλαδή ο 
καθένας έπαιρνε μαζί του έναν ανήλικο 
και μετέβαιναν στο κέντρο της πόλης 
στις οδούς Τσιμισκή, Αριστοτέλους, 
Μητροπόλεως  και πλατεία Ναυαρίνου. 
Έπαιρναν θέση έξω από σημεία μεγάλης 
κίνησης και επαιτούσαν μέχρι το βράδυ.

Η συγκεκριμένη δραστηριότητα υπέπεσε 
στην αντίληψη αστυνομικών του τμήματος 
Καταπολέμησης Εμπορίας Ανθρώπων 
της Γενικής Αστυνομικής Διεύθυνσης 
Θεσσαλονίκης  και οι παραπάνω τέθηκαν 
υπό φυσική παρακολούθηση, σε 
καθημερινή βάση ενώ οι κινήσεις τους 
καταγράφηκαν και με συσκευές ήχου και 
εικόνας.

Σε μια των περιπτώσεων, στις 13 Μαΐου 
2021, η 60χρονη (τότε)  κατηγορούμενη,  
επαιτούσε καθισμένη σε πεζοδρόμιο, 
επί της οδού Βενιζέλου, έχοντας 
στην αγκαλιά της τον 9χρονο. «Το 
ανήλικο ήταν τοποθετημένο στην 
αγκαλιά της με σκηνοθετημένο  τρόπο 
και πραγματοποιούσε μορφασμούς, 
λειτουργώντας φανερά υπό την 
καθοδήγηση της ενήλικης έτσι ώστε 
να δημιουργεί εικόνα ένδειας και να 
προκαλεί τον οίκτο των διερχόμενων, οι 
οποίοι αναπόφευκτα λόγω της στενότητας 
του περάσματος, ως αποτέλεσμα των 
έργων του Μετρό, δεν μπορούσαν να 
αποφύγουν τη θέα του, με αποτέλεσμα 
την καταβολή  χρηματικών ποσών στο 
παιδί» αναγράφεται στο παραπεμπτικό 
βούλευμα.

Το πρωί της 18ης Μαΐου 2021, ο 
30χρονος (τότε) κατηγορούμενος, μαζί 
με τον 8χρονο ανιψιό του, επαιτούσε έξω 
από καταστήματα πώλησης παιχνιδιών 
και παιδικών ενδυμάτων, επί της οδού 
Τσιμισκή. 

«Εκείνη την ημέρα, όπως και καθ’ 
όλο το διάστημα που διενεργείτο 
η έρευνα, εξακριβώθηκε πλείστες 
φορές ότι το ανήλικο σιτιζόταν 
αποκλειστικά από τα αναλώσιμα είδη 
που του πρόσφεραν οι διερχόμενοι, 
ενώ για πόση νερού απευθυνόταν με 
ποτηράκι μιας χρήσης ανά χείρας σε 
παρακείμενο κατάστημα υγειονομικού 
ενδιαφέροντος» αναφέρεται στη 
δικογραφία.

Ακόμη, επισημαίνεται ότι οι ανήλικοι 
επαιτούσαν για πολλές συνεχόμενες 
ώρες, ευρισκόμενοι στο δρόμο, 
εκτεθειμένοι σε μη ελεγχόμενες 
καιρικές συνθήκες και σε περιβάλλον 
γεμάτο καυσαέρια, με ιδιαίτερα 
αρνητικές επιπτώσεις στην υγεία 
τους. Τα παιδιά υποχρεώνονταν  να 
είναι ατελείωτες ώρες καθισμένα σε 
παγερά σκαλοπάτια και πεζοδρόμια 
εκτελώντας απλώς  καθαρά 
επαγγελματικά έναν ρόλο που τους 
είχε ανατεθεί προς επίτευξη της 
μέγιστης ευαισθητοποίησης των 
φιλανθρωπικών συναισθημάτων των 
διερχόμενων. 

Παιδιά – εργαλεία 
ζητιανιάς…

Ρεπορτάζ
Βασίλης Παπαναστασούλης

Τέσσερις Βούλγαροι 
κατηγορούνται ότι κέρδιζαν 
χρήματα από την επαιτεία, 
μέσω εργαλειοποίησης 
ανηλίκων
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ΣΕΞΟΥΑΛΙΚΉ 
ΠΑΡΕΝΟΧΛΉΣΉ
ΜΕΣΑ ΣΤΟ ΚΕΛΙ

νας 61χρονος κατάδικος 
απαλλάχθηκε για τη σεξουαλική  
κακοποίηση  ενός   23χρονου 
συγκρατούμενου του, που 
φερόταν ότι τέλεσε εντός του 

Σωφρονιστικού Καταστήματος Κομοτηνής, το 
2022. Παραπέμφθηκε να δικαστεί στο Μικτό 
Ορκωτό Δικαστήριο Ξάνθης με την κατηγορία 
της κακουργηματικής «κατάχρησης ανικάνου 
προς αντίσταση σε γενετήσια πράξη κατ’ 
εξακολούθηση» αλλά τελικά κρίθηκε ένοχος για 
«προσβολή της γενετήσιας αξιοπρέπειας», σε 
βαθμό πλημμελήματος.

Του επιβλήθηκε ποινή φυλάκισης ενός έτους για 
την παραπάνω πράξη καθώς οι δικαστές δέχτηκαν 
ότι προέβη μόνο στην σεξουαλική παρενόχληση 
του παθόντα. Κατά την απολογία του αρνήθηκε 
την κατηγορία και ισχυρίστηκε ότι η καταγγελία 
ήταν στημένη από άτομα που τον αντιπαθούσαν.  
Μετά τη νέα καταδίκη ο 61χρονος  επέστρεψε 
στο Κατάστημα Κράτησης Νιγρίτας Σερρών όπου 
εκτίει την ποινή του καθώς καταδικάστηκε με 
κάθειρξη    80 ετών για διακίνηση παράτυπων 
μεταναστών.

Ο βαρυποινίτης  ενώ ήταν έγκλειστος στις 
φυλακές Κομοτηνής διέμενε στο ίδιο κελί με τον 
23χρονο (τότε)  παθόντα  ο οποίος ήταν υπόδικος 
για τη δολοφονία της γιαγιάς του. Εκεί  φερόταν 
πως κακοποίησε σεξουαλικά τον συγκρατούμενο 
του, από τον  Μάρτιο έως τον  Αυγούστου του 
2022, σύμφωνα με το παραπεμπτικό βούλευμα 
του Συμβουλίου Πλημμελειοδικών Ροδόπης.  

Ο 25χρονος (σήμερα) παθών δεν εμφανίστηκε 
στη δίκη καθώς  νοσηλεύεται στο Ψυχιατρικό 
Νοσοκομείο Θεσσαλονίκης και ψυχίατρος που τον 
παρακολουθεί γνωμάτευσε ότι δεν δύναται να 
παραστεί στο δικαστήριο. Για την ανθρωποκτονία 
που τέλεσε τον Μάρτιο του 2022, από το Μικτό 
Ορκωτό Δικαστήριο Δράμας κρίθηκε ότι είχε το 
ακαταλόγιστο και αντί ποινής του επιβλήθηκε 
θεραπευτικό μέτρο εγκλεισμού σε ψυχιατρείο.

Η δικογραφία για τη σεξουαλική κακοποίηση 
του κρατουμένου από τον συγκρατούμενο του 
σχηματίστηκε από την  αστυνομία ύστερα από 
σχετική αναφορά που διαβιβάστηκε, μέσω 
ηλεκτρονικού ταχυδρομείου, από τις φυλακές 
Κομοτηνής. Στις 12 Αυγούστου 2022 αστυνομικοί 
έλαβαν ένορκη κατάθεση από τον φερόμενο 
ως παθόντα ο οποίος επιβεβαίωσε ότι υπέστη 
σεξουαλική κακοποίηση από τον συγκρατούμενο 
του ενώ περαιτέρω κατήγγειλε ότι αναγκάστηκε 
όχι μόνο σε ανοχή γενετήσιας πράξης αλλά και σε 
ανοχή συνουσίας.
 
Μαρτυρίες συγκρατουμένων
 
Στο πλαίσιο της έρευνας κατέθεσε άλλος 
συγκρατούμενος του παθόντα ο οποίος φερόταν ως 
αυτόπτης μάρτυρας ενώ ελήφθησαν καταθέσεις 
και από άλλους κρατούμενους που διέμεναν στο 
ίδιο κελί.  Στις 9 Αυγούστου 2022 παρουσιάστηκε 
ενώπιον του προϊσταμένου διεύθυνσης και του 
αρχιφύλακα του Σωφρονιστικού Καταστήματος 
Κομοτηνής ένας Αλβανός  κρατούμενος ο οποίος 
αφού ζήτησε να τηρηθεί εχεμύθεια  ανέφερε 
ότι υπέπεσε στην αντίληψη του συνεχόμενη 
σεξουαλική παρενόχληση του παθόντα από τον 
κατηγορούμενο.

Βεβαίωσε  ότι ο 58χρονος (τότε) συγκρατούμενος 
τους εκστόμιζε σεξουαλικού περιεχομένου 
υπονοούμενα, ότι  θώπευε ερωτικά τον 23χρονο  
και σε κάποιες περιπτώσεις τον απομόνωσε στην 
τουαλέτα του θαλάμου. Από τους υπόλοιπους 
κρατούμενους του ίδιου κελιού άλλος ένας 
επιβεβαίωσε τα καταγγελλόμενα ενώ, ερωτηθείς 
σχετικά,  απάντησε ότι δεν ενημέρωσε τη διεύθυνση 
γιατί ντρεπόταν να το κάνει. Οι καταγγελλόμενες 
πράξεις φέρονται πως τελέστηκαν στο κρεβάτι 
όπου κοιμόταν ο 23χρονος, εντός του θαλάμου, 
και στα κοινά μπάνια των φυλακών.   

Στη γνωμάτευση του ιατρού των φυλακών 
Κομοτηνής αναφέρεται ότι κατά τη διάρκεια 
της κλινικής εξέτασης του, ο καταγγέλλων 
έπεφτε σε αντιφάσεις και δεν τεκμηριωνόταν 
ολοκληρωμένη φυσική πράξη βιασμού από τα 
λεγόμενα του. Επισήμανε ότι  δεν διαπιστώθηκαν 
ίχνη σεξουαλικής βίας ενώ κρίθηκε αναγκαία 
η ιατροδικαστική εκτίμηση του ασθενούς. Ο 
αρμόδιος ιατροδικαστής- στην ένορκη εξέταση 
μάρτυρα-  ανέφερε  ότι ουδέποτε ενημερώθηκε 
για την ιατρική γνωμάτευση της φυλακής, ούτε 
μεταφέρθηκε ενώπιον του ο κρατούμενος 
προκειμένου να εξεταστεί. 

«Ήταν σκευωρία»
 
Ενώπιον των αστυνομικών, ο κατηγορούμενος 
αρνήθηκε τον βιασμό επικαλούμενος σοβαρά 
προβλήματα υγείας και τη λήψη φαρμακευτικής 
αγωγής που προκαλεί στυτική δυσλειτουργία 
ενώ απέδωσε την κατηγορία σε σκευωρία του 
αρχιφύλακα του Σωφρονιστικού Καταστήματος 
Κομοτηνής.
Κατά την απολογία  του, στον ανακριτή 
Ροδόπης, ο βαρυποινίτης αρνήθηκε ότι άσκησε 
οποιασδήποτε μορφής σωματική βία σε βάρος του 
νεαρού με τον οποίο είχε κοινωνικές και φιλικές 
σχέσεις ενώ τον περιέγραψε ως πρόσωπο που 
δεν φέρει εμφανή σημάδια ψυχικών νοσημάτων 
ή νοητικής υστέρησης. Ομολόγησε περαιτέρω ότι 
τυχόν ερωτικές πράξεις που μπορεί να είχε με τον 
ανωτέρω συγκρατούμενο του ήταν συναινετικές, 
χωρίς στοιχεία βίας ή εξαναγκασμού. Κατά 
δήλωση του μάλιστα ο φερόμενος ως παθών 
ήταν εκείνος που απηύθυνε προς αυτόν κατ’ 
επανάληψη προκλήσεις για ερωτικές πράξεις.  
Ο δικηγόρος Γιάννης Μπάρκας, συνήγορος του 
κατηγορούμενου, δήλωσε στην Karfitsa τα εξής: 
«Το Δικαστήριο σταθμίζοντας ορθολογικά όλα 
τα αποδεικτικά στοιχεία της δικογραφίας καθώς 
και όλα όσα εισέφερε η υπεράσπιση έκρινε 
αθώο τον κατηγορούμενο μίας βαρύτατης και 
ηθικά κατακριτέας πράξης ανεξάρτητα από την 
ταυτότητα των εμπλεκομένων, δοθέντος ότι 
αμφότεροι εκτίουν πολυετείς ποινές κάθειρξης 
σε σωφρονιστικό κατάστημα για άλλη αιτία ο 
καθένας». 

Δικαστική απόφαση για «προσβολή γενετήσιας αξιοπρέπειας» 
από κρατούμενο σε κρατούμενο των φυλακών Κομοτηνής

Έ

Ρεπορτάζ
Βασίλης Παπαναστασούλης

O δικηγόρος Γιάννης Μπάρκας
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«ΛΕΡΝΑΊΑ ΎΔΡΑ»
ΤΑ ΠΡΟΒΛΗΜΑΤΑ ΣΤΟ 
ΣΊΔΗΡΟΔΡΟΜΊΚΟ ΔΊΚΤΥΟ
Η εικόνα με την πλημμυρισμένη σιδηροδρομική 
σήραγγα των Τεμπών μπορεί να είναι 
πρωτόγνωρη, ακόμα και για τους εργαζόμενους 
στο σιδηρόδρομο και να οφείλεται στη σφοδρή 
κακοκαιρία «Bora» όμως αναδεικνύει την 
απόλυτη ανάγκη του εκσυγχρονισμού του 
σιδηροδρομικού δικτύου και των υποδομών 
του. 
Για την αποκατάσταση της σήραγγας στην οποία 
εισήλθαν τόνοι νερού, λάσπης και φερτών 
υλικών χρειάστηκαν πάρα πολλές ώρες για να 
καθαριστεί η σήραγγα και σιγά σιγά να δοθεί στην 
κυκλοφορία και όπως ανέφεραν στην «Κ» πηγές 
του ΟΣΕ «πρώτο μέλημα ήταν ο καθαρισμός της 
σήραγγας και η κυκλοφορία και στη συνέχεια 
θα εξεταστούν τα πάντα προκειμένου να 
δούμε αν χρειάζονται κάποια έργα έτσι ώστε 
να διασφαλιστεί ότι δεν θα επαναληφθεί το 
συμβάν». 

Τα προβλήματα του σιδηροδρομικού δικτύου 
τόσο στη βόρεια όσο και στη νότια Ελλάδα είναι 
πάρα πολλά όπως είπε στην «Κ» ο πρόεδρος 
της Πανελλήνιας Ένωσης Προσωπικού Έλξης, 
Δημήτρης Κουτσιαύτης. Στα μείζονα ζητήματα 
όπως λένε οι μηχανοδηγοί είναι ότι σε ολόκληρο 
το σιδηροδρομικό δίκτυο δεν δουλεύει πουθενά 
το σύστημα ETCS δηλαδή το σύστημα αυτόματης 
προστασίας των συρμών. 
Ένα άλλο τεράστιο πρόβλημα που όπως 
επισημαίνουν οι μηχανοδηγοί αφορά την 
ασφάλεια των δρομολογίων είναι ο μη 
καθαρισμός της βλάστησης παραπλεύρως των 
γραμμών. Ακόμα και περιοχές από όπου περνούν 
τα τρένα και στις οποίες είχαν ξεσπάσει πυρκαγιές 
τα προηγούμενα έτη δεν καθαρίστηκαν ποτέ 
με ότι αυτό συνεπάγεται για την ασφάλεια των 
αμαξοστοιχιών και των επιβατών με τα δένδρα 
κυριολεκτικά «γλείφουν» τα τρένα.

«Από την Δεκέλεια έως και το Πολυδένδρι 
πρέπει να γίνει καθαρισμός δίπλα στη γραμμή. 
Κατα μήκος της γραμμής εκεί υπάρχουν καμένα 
δένδρα και έχουμε εδώ και καιρό ζητήσει να 
καθαριστεί η περιοχή πέριξ της γραμμής. Πρέπει 
να γίνει αποψίλωση» είπε ο κ. Κουτσιαύτης. 

Ίδια κατάσταση επικρατεί και στο σιδηροδρομικό 
δίκτυο της Βορείου Ελλάδος και όπως 
επισημαίνει στην «Κ» ο γενικός γραμματέας 
της Πανελλήνιας Ένωσης Προσωπικού Έλξης, 
Μιχάλης Καλαμάρας τα προβλήματα με την 
βλάστηση και του μη καθαρισμού πέριξ των 
γραμμών δημιουργούν πολλά προβλήματα. 

Τι αναφέρουν οι μηχανοδηγοί - Τμήματα χωρίς τηλεδιοίκηση και φωτοσήμανση, 
προβλήματα στις υποδομές, μη καθαρισμός των γραμμών και αδιαφορία της εταιρείας στις 
αναφορές τους

ΡΕΠΟΡΤΑΖ
ΦΑΝΗ ΧΑΡΙΣΗ 
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Στη Βόρεια Ελλάδα υπάρχουν οι 
περισσότερες ισόπεδες διαβάσεις 
του σιδηροδρομικού δικτύου όμως 
όπως λέει ο κ. Καλαμάρας το θέμα 
πλέον έχει λυθεί σε ικανοποιητικό 
βαθμό καθώς σε όποια ισόπεδη 
διάβαση δεν λειτουργεί το αυτόματο 
σύστημα ειδοποίησης διέλευσης 
τρένου «πλέον φυλάσσεται 
στα περισσότερα σημεία» από 
προσωπικό. 

«Αντιμετωπίζουμε όμως τεράστιο 
πρόβλημα με την υποδομή που 
δεν βλέπω να βελτιώνεται. Θα 
δείτε τις επόμενες ημέρες που 
θα κυκλοφορήσει η νέα χάραξη, 
δηλαδή οι νέοι διάδρομοι, όπου 
για παράδειγμα στο σερραϊκό το 
δρομολόγιο σήμερα είναι δύο ώρες 
και 45 λεπτά και θα πάει πάνω από 
τρεις ώρες. Όλο αυτό το πρόβλημα 
προέρχεται από την γραμμή καθώς 
δεν υπάρχει συντήρηση και δεν 
μπορούν να βελτιώσουν την 
ποιότητα» είπε ο κ. Καλαμάρας. 

Όσον αφορά τους φωτεινούς 
σηματοδότες ανέφερε ότι 
«δουλεύουν στον άξονα (σ.σ. 
εννοεί στη γραμμή Θεσσαλονίκης- 
Αθήνας), όμως έχουμε ένα μεγάλο 
ερωτηματικό καθώς είχαμε το 
περιστατικό στον Κορινό και για 
το οποίο περιμένουμε να μας 
ενημερώσουν». 

Υπενθυμίζεται ότι πριν λίγες ημέρες 
στο σταθμό του Κορινού Πιερίας 
είχε ακινητοποιηθεί λόγω βλάβης 
ο συρμός του προαστιακού ενώ 
στην ίδια γραμμή βρίσκονταν και το 
τρένο intercity που είχε ξεκινήσει 
από τη Θεσσαλονίκη για Αθήνα και 
όπως ανέφεραν οι μηχανοδηγοί 
τα χειρότερα αποφεύχθηκαν όταν 
άκουσαν μέσω ασυρμάτου τον 
συνάδελφο τους να λέει ότι είναι 
ακινητοποιημένος στο σταθμό. 
Σύμφωνα με τον ΟΣΕ στην περιοχή 
λειτουργούν και η τηλεδιοίκηση και 
η φωτοσήμανση.

Η φωτοσήμανση όμως όπως 
αναφέρει ο κ. Καλαμάρας 
«δεν δουλεύει στον κόμβο της 
Θεσσαλονίκης, δηλαδή ο ΤΧ1 δεν 
δουλεύει καθόλου» ενώ σε άλλα 
κομμάτια όπως στις Σέρρες έως 
τον Στρυμώνα η φωτοσήμανση 
δουλεύει. Αξίζει να επισημανθεί ότι 
σήμερα τα επιβατικά τρένα φτάνουν 
μόνο μέχρι τις Σέρρες και όχι σε 
άλλες πόλεις της Βόρειας Ελλάδας. 

Στην υπόλοιπη χώρα όσον αφορά 
την φωτοσήμανση όπως ανέφερε 
ο κ. Κουτσιαύτης «έχει γίνει μια 
πρόοδος αλλά έχει ακόμα πολύ 
δουλειά». 

Στα τμήματα που δουλεύει η 
φωτοσήμανση είναι στο πεδίο Αγίων 
Αναργύρων  έως Αεροδρόμιο, από 
Λιόσια έως αεροδρόμιο, από Λιόσια- 
Κάντζα, από Αγίους Αναργύρους 
έως Οινόη και από Αγίους 
Αναργύρους έως και Λιανοκλάδι 
ενώ δεν λειτουργεί από Λιόσια 
έως Κιάτο. Επίσης δεν λειτουργεί 
τηλεδιοίκηση και φωτοσήμανση στο 
τμήμα Πειραιάς- Ρέντη, Αθήνα προς 
Αγίους Αναργύρους και Οινόη προς 
Χαλκίδα. 

Περαιτέρω δε, όπως ανέφερε ο κ. 
Κουτσιαύτης «ακόμα περιμένουμε 
την αποκατάσταση των ζημιών που 
προέκυψαν από την κακοκαιρία 
Daniel έτσι ώστε να λειτουργήσει 
και πάλι ο σιδηρόδρομος προς και 
από τον Βόλο ενώ δεν δουλεύει 
και η γραμμή Παλαιοφάρσαλα- 
Καλαμπάκα». 

Τέλος ο γενικός γραμματέας της 
Πανελλήνιας Ένωσης Προσωπικού 
Έλξης επισημαίνει ότι οι αναφορές 
που κάνουν προς την εταιρεία για 
τα προβλήματα απλά μπαίνουν 
στο συρτάρι και δεν λαμβάνονται 
σοβαρά υπόψη προκειμένου να 
επιλυθούν. 

«Για εμένα τα ψέματα θεωρώ ότι 
είναι το μεγαλύτερο πρόβλημα. 
Όταν έχουμε καθημερινά 
προβλήματα τα οποία η εταιρεία 
λέει ότι είναι αμελητέα προβλήματα 
ή λένε ότι δεν έτσι όπως τους τα 
λέμε, αυτό είναι το σημαντικότερο 
πρόβλημα. Έχουμε δώσει αναφορές 
στην εταιρεία (σ.σ. εννοεί την Hel-
lenic Train) για πολύ σημαντικά 
προβλήματα και οι οποίες αναφορές 
μπήκαν στο συρτάρι. Είναι υπεύθυνη 
και η εταιρεία που θα έπρεπε να 
πάρει τις αναφορές και να πάει να 
λύσει τα προβλήματα με τον ΟΣΕ» 
ανέφερε ο κ. Καλαμάρας. 

Ο Δημήτρης Κουτσιαύτης

Το σύστημα αυτόματης προστασίας των συρμών ETCS

Η πλημμύρα των συρμών στα Τέμπη
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Δ.ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΉΣ:
ΔΉΜΙΟΥΡΓΟΥΝΤΑΙ 610

ΝΕΕΣ ΘΕΣΕΙΣ ΣΤΑΘΜΕΥΣΉΣ
ΤΟ 20% ΤΩΝ ΜΕΤΑΚΙΝΗΣΕΩΝ ΣΤΟ ΚΕΝΤΡΟ ΓΙΝΕΤΑΙ
ΜΕ ΜΗΧΑΝΑΚΙ - ΠΟΥ ΘΑ ΠΑΡΚΑΡΟΥΝ ΤΑ ΔΙΚΥΚΛΑ

Στη δημιουργία 610 νέων θέσεων στάθμευσης 
για δίκυκλα προχωρά τις επόμενες ημέρες ο 
δήμος Θεσσαλονίκης, ώστε οι μοτοσικλετιστές να 
βρίσκουν να παρκάρουν χωρίς να κινδυνεύουν με 
κλήσεις και χωρίς να καταλαμβάνουν τον ελεύθερο 
χώρο στα πεζοδρόμια και τα πλακόστρωτα.

Πρόκειται για ένα αίτημα των δικυκλιστών προς 
τη διοίκηση Αγγελούδη, καθώς οι ήδη υπάρχουσες 
θέσεις παρκαρίσματος στο ιστορικό κέντρο δεν 
επαρκούσαν. 

Αυτό είχε ως αποτέλεσμα αρκετοί να ανεβάζουν τα 
μηχανάκια τους είτε σε πεζοδρόμια, εμποδίζοντας 
έτσι τη διέλευση των πεζών και των ατόμων με 
αναπηρία, είτε να παρκάρουν ανάμεσα σε Ι.Χ. 
αυτοκίνητα, σε θέσεις ελεγχόμενης στάθμευσης 
και να «τρώνε» άπειρες κλήσεις.

‘Αλλωστε, σύμφωνα με τις μελέτες που έγιναν 
στην πόλη ένα 20% των μετακινήσεων γίνεται 
με δίτροχα, τα οποία εκτιμάται πως ξεπερνούν τα 
140.000 στη Θεσσαλονίκη καθώς προσφέρουν 
γρήγορη και οικονομική μετακίνηση, αλλά και 
πιο εύκολη στάθμευση συγκριτικά με τα επιβατικά 
οχήματα, αφού  καταλαμβάνουν λιγότερο χώρο. 

Την ανακοίνωση των 610 νέων θέσεων στάθμευσης 
για τα δίκυκλα είχε κάνει πριν από λίγο καιρό από 
το βήμα του Δημοτικού Συμβουλίου ο ίδιος ο 
δήμαρχος, Στέλιος Αγγελούδης, υποσχόμενος πως 
μέχρι το τέλος του έτους θα «τρέξουν» οι διαδικασίες 
ώστε να προστεθούν τα καινούργια σημεία που θα 
δώσουν «ανάσες» στους μηχανόβιους.

Αυτή τη στιγμή στο κέντρο υπάρχουν 
χωροθετημένες 794 θέσεις για την αποκλειστική 
στάθμευση δικύκλων, αριθμός που ωστόσο 
αποδεικνύεται ανεπαρκής για την κάλυψη των 
αυξημένων αναγκών. 

Η αρμόδια υπηρεσία Βιώσιμης Κινητικότητας και 
Δικτύων προχώρησε σε πλήρη καταγραφή, όρισε 
τις καινούργιες θέσεις με βάση τις ανάγκες και μετά 
το «πράσινο φως» από την Δημοτική Επιτροπή του 
δήμου Θεσσαλονίκης, θα περάσει το θέμα από το 
Δημοτικό Συμβούλιο ώστε να ξεκινήσει άμεσα η 
διαμόρφωση τους. 

Επισημαίνεται πως για κάθε 5 θέσεις στάθμευσης 
δικύκλων επαρκεί μόνο μία θέση στάθμευσης Ι.Χ. 
επιβατικού αυτοκινήτου, ενώ σε όλα τα παραπάνω 
εκτιμήθηκε πως με την έναρξη της βασικής 
γραμμής του Μετρό και την αναδιάρθρωση των 
λεωφορειακών γραμμών θα είναι λιγότερα τα 
αυτοκίνητα που θα αναζητούν θέση παρκαρίσματος 
στην Α’ δημοτική κοινότητα. 

Ειδικότερα, για τις 610 θέσεις δικύκλων, οι 500 
από αυτές θα γίνουν σε 100 θέσεις στάθμευσης 
επισκεπτών με το Σύστημα Ελεγχόμενης 
Στάθμευσης, οι 20 σε τέσσερις θέσεις στάθμευσης 
κατοίκων και οι 90 σε 18 ελεύθερες θέσεις 
στάθμευσης ΙΧ.

Με τη συγκεκριμένη πρόταση η προσφορά θέσεων 
αποκλειστικής στάθμευσης των δικύκλων στο 
κέντρο θα αυξηθεί από τις 794 που είναι σήμερα σε 
1.404 και η αναλογία τους σε σχέση με τα επιβατικά 
οχήματα θα ανέλθει στο 17,6%.

Τα καινούργια σημεία όπου θα δημιουργηθούν 
επιπλέον θέσεις στάθμευσης για δίκυκλα είναι οι 
εξής:

ΡΕΠΟΡΤΑΖ
ΑΝΑΣΤΑΣΙΑ ΚΑΡΥΠΙΔΟΥ 
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ΕΔΩ ΧΑΛΚΙΔΙΚΗ
ΣΙΘΏΝΙΑ: 
ΠΟΙΟΙ ΑΝΤΙΔΡΟΥΝ ΣΤΉΝ ΕΠΙΧΕΙΡΉΣΉ 
«ΚΑΘΑΡΣΉ» ΤΟΥ ΓΙΑΝΝΉ ΜΑΛΛΙΝΉ;
Τα αναπάντητα ερωτήματα μετά την αποπομπή του διευθυντή πολεοδομίας του δήμου και 
για ποιό λόγο ανησυχούν μηχανικοί και ΤΕΕ για την απόφαση του 

“...Γιατί το έκανες, θα πάθει 
εγκεφαλικό!”, τάδε έφη ο αποπεμφθείς 
διευθυντής πολεοδομίας προς τον νέο 
δήμαρχο Σιθωνίας, αναφερόμενος 
στον υπόδικο συγκατηγορούμενό του 
στην υπόθεση των υδρομέτρων πρώην 
δήμαρχο! Δηλαδή, για να κάνουμε 
την μετάφραση, ο αποπεμφθείς 
διευθυντής πολεοδομίας λόγω της 
νομικής του θέσης στην υπόθεση των 
υδρομέτρων, εκτός από τον εαυτό 
του, νοιάζεται εξίσου για τον πρώην 
δήμαρχο, ο οποίος κινδυνεύει να πάθει 
... εγκεφαλικό μετά την απομάκρυνση 
του Αρίστου Παπαζαχαρία από την 
θέση του διευθυντή πολεοδομίας 
Σιθωνίας! Και γιατί παρακαλώ; 

Η απάντηση ίσως έρθει μόνη της στο 
μυαλό σας αμέσως μετά τα παρακάτω 
ερωτήματα που προκύπτουν ύστερα 
από καταγγελίες σύμφωνα με τις 
οποίες:

Είναι αλήθεια ότι ο υπόδικος πρώην 
δήμαρχος, πολιτικός μηχανικός 
στο επάγγελμα με ιδιωτικό γραφείο 
μελετών και κατασκευών ιδιωτικών 
έργων, διατηρούσε τους κωδικούς 
του κρατικού συστήματος e-adei-
es της πολεοδομίας Σιθωνίας και 
εξέδιδε ο ίδιος πράξεις πολεοδομικού 
χαρακτήρα για το ιδιωτικό του 
γραφείο; Είναι αλήθεια ότι ο υπόδικος 
πρώην δήμαρχος, διατηρεί την 
ψηφιακή υπηρεσιακή υπογραφή 
του αποπεμφθέντα διευθυντή της 
πολεοδομίας και υπέγραφε ο ίδιος 
πράξεις της πολεοδομίας; Είναι 
αλήθεια ότι ο πρώην δήμαρχος, 
διαθέτει κλειδιά από τα γραφεία της 
πολεοδομίας και ότι την επισκεπτόταν 
τακτικά σαν “νοικοκύρης” εκτός 
ωραρίου της υπηρεσίας, απογεύματα, 
βράδια για προσωπικές του δουλειές 
του τεχνικού του γραφείου; Είναι 
αλήθεια ότι ο αποπεμφθείς διευθυντής 
πολεοδομίας διέθετε και διαθέτει 
κωδικούς ΤΕΕ ιδιωτών μηχανικών 
και εξέδιδε οικοδομικές άδειες σε 
πελάτες του σαν ιδιώτης μηχανικός 
με την υπογραφή άλλων μηχανικών; 
Τι λένε οι μηχανικοί για όλα αυτά;

 Διότι αν όντως έχουν βάση όλες αυτές οι 
καταγγελίες προκύπτει μέγιστο ζήτημα 
καθώς ο μέχρι πρότινος διευθυντής 
πολεοδομίας εκτός από παράβαση 
καθήκοντος που διέπραξε κάνοντας ως 
δημόσιος υπάλληλος ιδιωτικό έργο, οι 
εν λόγω μηχανικοί θα γνωρίζουν ότι 
οι πολεοδομικές πράξεις που εξέδωσε 
ο πρώην διευθυντής πολεοδομίας 
στο όνομά τους, είναι αμφίβολης 
νομιμότητας! Το αν διατηρήσουν 
τους κωδικούς τους οι εμπλεκόμενοι 
μηχανικοί είναι δική τους ευθύνη. 
Επίσης είναι αλήθεια ότι για τα κλειδιά 
των γραφείων της πολεοδομίας που 
διαθέτει ο πρώην δήμαρχος ακόμη και 
σήμερα, η δικαιολογία από τον πρώην 
διευθυντή πολεοδομίας είναι: “ε, αφού 
ήταν δήμαρχος, να μην έχει κλειδιά;”. 
Πολύ θα θέλαμε απαντήσεις σε όλα 
αυτά τα ερωτήματα κι ευχαρίστως να 
δημοσιεύσουμε κάθε άποψη. 

Όμως πάνω από όλα, ο αποπεμφθείς 
διευθυντής πολεοδομίας είναι 
συγκατηγορούμενος για κακουργήματα 
οικονομικής φύσης κατά του δημοσίου, 
μαζί με την αποπεμφθείσα διευθύντρια 
της τεχνικής υπηρεσίας του Δήμου 
Σιθωνίας και τον πρώην δήμαρχο, για 
την γνωστή υπόθεση των υδρομέτρων. 

Η έκθεση των επιθεωρητών δημόσιας 
διοίκησης, έδειξε ως προσήκουσα 
ποινή για την υπόθεση την οριστική 
παύση από τα καθήκοντά τους, τόσο για 
την διευθύντρια τεχνικών υπηρεσιών 
όσο και για τον διευθυντή πολεοδομίας. 
Ο σημερινός δήμαρχος Σιθωνίας, θα 
αντιμετώπιζε πειθαρχικό έλεγχο εάν 
δεν τηρούσε τα νόμιμα, δηλαδή να 
αποπέμψει από τα καθήκοντά τους με 
το μέτρο της δυνητικής αργίας και τους 
δυο υπαλλήλους! 

Αλλά δεν είναι μόνο τα έργα του 
διευθυντή πολεοδομίας στην υπόθεση 
των υδρομέτρων. Ακόμη και μέχρι 
σήμερα, ήταν επιβλέπων μηχανικός 
σε όλα τα έργα της τεχνικής υπηρεσίας 
του δήμου, και παρόλο που του 
ζητήθηκε από την καινούρια διεύθυνση 
να αποχωρήσει, αυτός αρνήθηκε! 

Διευθυντής πολεοδομίας λοιπόν, 
με ιδιωτικό έργο ως μηχανικός, 
επιβλέπων σε όλα τα έργα του δήμου, 
εμπλεκόμενος δηλαδή και στην τεχνική 
υπηρεσία μέχρι την αποπομπή του! 
Και τώρα στα καυτά ζητήματα των 
ημερών: Είναι αλήθεια ότι ο πρώην 
διευθυντής πολεοδομίας την επομένη 
της αποπομπής του από την υπηρεσία 
γύρισε στα γραφεία της πολεοδομίας 
και παρουσία ιδιωτών μηχανικών 
και αντιδημάρχου, πήρε μαζί του 
τον υπολογιστή της υπηρεσίας και 
πολλούς φακέλους από το αρχείο της 
πολεοδομίας; Διότι αν όντως αληθεύει 
αυτή η καταγγελία πρόκειται για 
υπεξαίρεση. Κι αν όντως έγινε γιατί 
κανείς δεν τον εμπόδισε;

Εν τω μεταξύ, είναι απορίας άξιον 
πως μηχανικοί της περιοχής, 
σήκωσαν αντάρτικο, με την πρόφαση 
της αναστολής λειτουργίας της 
πολεοδομίας και ζητούν από τον 
δήμαρχο την επαναφορά του διευθυντή 
πολεοδομίας στην θέση του. Μάλιστα 
δεν δίστασαν να βάλουν μπροστά το 
ΤΕΕ Χαλκιδικής, το οποίο διαμέσου 
του προέδρου του, έστειλε επιστολή 
διαμαρτυρίας στον δήμαρχο Σιθωνίας 
για την απόφασή του να απομακρύνει 
τον διευθυντή πολεοδομίας από την 
θέση του. 

Εντύπωση όμως προκαλεί το γεγονός 
ότι, το ΤΕΕ Χαλκιδικής, παραβλέπει την 
επιβεβλημένη τήρηση της νομιμότητας 
μέσω της συγκεκριμένης απόφασης 
του δημάρχου, γεγονός που μας 
προβληματίζει. Το ΤΕΕ Χαλκιδικής, δεν 
επιθυμεί την τήρηση της νομιμότητας 
στις υπηρεσίες όπου υπηρετούν 
μηχανικοί; Ο νυν δήμαρχος Σιθωνίας 
Γιάννης Μαλλίνης επιβαλλόταν να 
αποπέμψει τον Παπαζαχαρία για 
λόγους δημόσιου συμφέροντος και το 
μόνο που μπορεί να του καταλογίσει 
κανείς είναι ότι άργησε να το πράξει με 
βάση και την έκθεση των επιθεωρητών 
δημόσιας διοίκησης!

Ή μήπως συμβαίνει κάτι άλλο; 
Μήπως μηχανικοί, μέλη του ΤΕΕ, είναι 
ανακατεμένοι σαν ελεγκτές δόμησης 
σε δουλειές αμφιβόλου νομιμότητας 
της πολεοδομίας Σιθωνίας; Μήπως 
αυτές οι υποθέσεις, τρομάζουν τώρα 
τους εμπλεκόμενους μηχανικούς διότι 
ο έλεγχός τους περνάει τώρα σε άλλα 
χέρια; Αυτό θα φανεί στο άμεσο μέλλον. 
Και αυτό διότι, έχουμε την πληροφορία 
ότι ο δήμαρχος Σιθωνίας Ιωάννης 
Μαλλίνης είναι αποφασισμένος να 
ερευνήσει με την βοήθεια αρμόδιων 
αρχών, τα πεπραγμένα της πολεοδομίας 
του Αρίστου Παπαζαχαρία. Εδώ θα 
είμαστε και θα σας ενημερώνουμε!
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ΕΔΩ ΧΑΛΚΙΔΙΚΗ

Εν τω μεταξύ, είναι απορίας άξιον 
πως μηχανικοί της περιοχής, 
σήκωσαν αντάρτικο, με την πρόφαση 
της αναστολής λειτουργίας της 
πολεοδομίας και ζητούν από τον 
δήμαρχο την επαναφορά του διευθυντή 
πολεοδομίας στην θέση του. Μάλιστα 
δεν δίστασαν να βάλουν μπροστά το 
ΤΕΕ Χαλκιδικής, το οποίο διαμέσου 
του προέδρου του, έστειλε επιστολή 
διαμαρτυρίας στον δήμαρχο Σιθωνίας 
για την απόφασή του να απομακρύνει 
τον διευθυντή πολεοδομίας από την 
θέση του. 
Εντύπωση όμως προκαλεί το γεγονός 
ότι, το ΤΕΕ Χαλκιδικής, παραβλέπει την 
επιβεβλημένη τήρηση της νομιμότητας 
μέσω της συγκεκριμένης απόφασης 
του δημάρχου, γεγονός που μας 
προβληματίζει. Το ΤΕΕ Χαλκιδικής, δεν 
επιθυμεί την τήρηση της νομιμότητας 
στις υπηρεσίες όπου υπηρετούν 
μηχανικοί; Ο νυν δήμαρχος Σιθωνίας 
Γιάννης Μαλλίνης επιβαλλόταν να 
αποπέμψει τον Παπαζαχαρία για 
λόγους δημόσιου συμφέροντος και το 
μόνο που μπορεί να του καταλογίσει 
κανείς είναι ότι άργησε να το πράξει με 
βάση και την έκθεση των επιθεωρητών 
δημόσιας διοίκησης!

Ή μήπως συμβαίνει κάτι άλλο; 
Μήπως μηχανικοί, μέλη του ΤΕΕ, είναι 
ανακατεμένοι σαν ελεγκτές δόμησης 
σε δουλειές αμφιβόλου νομιμότητας 
της πολεοδομίας Σιθωνίας; Μήπως 
αυτές οι υποθέσεις, τρομάζουν τώρα 
τους εμπλεκόμενους μηχανικούς διότι 
ο έλεγχός τους περνάει τώρα σε άλλα 
χέρια; Αυτό θα φανεί στο άμεσο μέλλον. 
Και αυτό διότι, έχουμε την πληροφορία 
ότι ο δήμαρχος Σιθωνίας Ιωάννης 
Μαλλίνης είναι αποφασισμένος να 
ερευνήσει με την βοήθεια αρμόδιων 
αρχών, τα πεπραγμένα της πολεοδομίας 
του Αρίστου Παπαζαχαρία. Εδώ θα 
είμαστε και θα σας ενημερώνουμε!

Στο μεταξύ, ο δήμαρχος Σιθωνίας 
Ιωάννης Μαλλίνης όρισε τον ήδη 
υπηρετούντα στο Τμήμα Πολεοδομίας 
της Διεύθυνσης Δόμησης, υπάλληλο 
του Δήμου Σιθωνίας κ. Καπράρα 
Πέτρο (ΠΕ Μηχανικών με βαθμό Α’), 
ως Αναπληρωτή Προϊσταμένου της 
Διεύθυνσης Δόμησης, βάσει της παρ. 
1 του Άρθρου 100 του Ν. 3584/2007 
(ΦΕΚ 143 τ.Α’) περί αναπλήρωσης 
Προϊσταμένων .

ΜΗΝΎΣΗ ΤΟΎ Δ. ΣΊΘΩΝΊΑΣ 
ΣΤΟΝ ΔΕΔΔΗΕ

Άλλη μια μηνυτήρια αναφορά προς 
τον ΔΕΔΔΗΕ έρχεται αυτή τη φορά από 
τον δήμο Σιθωνίας και τον δήμαρχο 
Ιωάννη Μαλλίνη, ο οποίος καταγγέλλει 
για τον Διαχειριστή για μη ανταπόκριση 
στα προβλήματα ηλεκτροδότησης 
μετά τις καταστροφές που προκάλεσε 
η κακοκαιρία Bora με αποτέλεσμα η 
Συκιά να είναι χωρίς ρεύμα μέχρι και 
πριν από δυο ημέρες και το χωριό της 
Νικήτης να έχει μείνει χωρίς ρεύμα 
σχεδόν τρία 24ωρα.
Έχει ξεκινήσει ήδη στον δήμο Σιθωνίας 
η κατάθεση αιτήσεων για τη διενέργεια 
αυτοψιών σε κτίρια που υπέστησαν 
ζημιές από την κακοκαιρία της 30ης 
Νοεμβρίου & 1ης Δεκεμβρίου 2024.
Ο Δήμαρχος Σιθωνίας Ιωάννης 
Μαλλίνης καλεί τους πολίτες που 
επλήγησαν να υποβάλουν αίτημα 
διενέργειας αυτοψίας για την εκτίμηση 
ζημιών έως και τις 16/12/2024.
Για τις πληγείσες κύριες κατοικίες, 
αιτήσεις και φωτογραφίες των 
ζημιών, κατατίθενται στην Κοινωνική 
Υπηρεσία, Δημαρχείο Σιθωνίας και στα 
κατά τόπους Δημοτικά Καταστήματα 
(Κοινότητες).
Η επισύναψη φωτογραφιών των 
ζημιών είναι υποχρεωτική.
Τηλέφωνα επικοινωνίας: 23750 
41100, 23753 50100.

ΖΗΤΑ ΜΕΤΡΑ Η ΜΑΛΑΜΑ

Στις πληγείσες περιοχές της Σιθωνίας 
βρέθηκε η ανεξάρτητη βουλευτής 
Χαλκιδικής και από τα ιδρυτικά 
μέλη του Κινήματος Δημοκρατίας, 
Κυριακή Μάλαμα. «Απαιτούνται 
άμεσα μέτρα για την στήριξη του 
δήμου στην αντιμετώπιση των 
συνεπειών των ακραίων καιρικών 
φαινομένων» τόνισε η βουλευτής. 
Το επόμενο διάστημα θα κλιμακωθεί 
μια προσπάθεια διεκδίκησης πόρων 
για αποκατάσταση και βελτίωση των 
υποδομών,  ειδικότερα στα σημεία 
όπου εκδηλώθηκε το πρόσφατο ακραίο 
καιρικό φαινόμενο.

Δήμος Κασσάνδρας: 
Αφού δεν έχουνε 
ψωμί, ας φάνε 
παντεσπάνι…
Την περίφημη φράση της Μαρίας 
Αντουανέτα «αφού δεν έχουν 
ψωμί, ας φάνε παντεσπάνι...» 
θυμίζει ο δήμος Κασσάνδρας, στη 
Χαλκιδική. Μπορεί να μη γίνονται 
έργα στον τόπο που κάθε χρόνο 
«βουλιάζει» από τουρίστες, να 
υπάρχουν προβλήματα ύδρευσης, 
αποχέτευσης, καθαριότητας, αλλά 
και ζητήματα δημόσιας ασφάλειας, 
με αποκορύφωμα τον θάνατο του 
19χρονου στο λούνα παρκ στο 
Πευκοχώρι ωστόσο για τη δημοτική 
αρχή προέχει η μετονομασία του 
δήμου Κασσάνδρας σε «Ηρωικό 
Δήμο Κασσάνδρας». Μέσα σε 
όλα αυτά τα σοβαρά θέματα, τα 
...βαφτίσια έχουν σημασία για τη 
δήμαρχο και τη διοίκηση της. Και για 
το λόγο αυτό τα καυτηριάζει η Μαρία 
Παπαδημητρίου, επικεφαλής της 
παράταξης «Κασσάνδρα Μπροστά».

Απόσπασμα από το βαρύ κατηγορητήριο της υπόθεσης των υδρομέτρων του Δήμου Σιθωνίας

Ο δήμαρχος Σιθωνίας Γιάννης Μαλλίνης συνοδεία κλιμακίου αποτελούμενου από τον 
ΓΓΦυσικών καταστροφών του ΥΠΠ Πέτρου Καμπούρη, βουλευτή Χαλκιδικής Γιάννη Γιώργου 
και αντιπεριφερειάρχου Χαλκιδικής Αικατερίνης Ζωγράφου επισκέπτεται τις πληγείσες από την 
κακοκαιρία Bora περιοχές του Δ. Σιθωνίας 
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Κέντρο, οχήματα, φασαρία, καταστήματα, 
βιαστικοί περαστικοί. Ένα τυπικό πρωί στο κέντρο 
της Θεσσαλονίκης θα μπορούσε να χαρακτηριστεί 
με αυτές τις λέξεις. Ανεβαίνοντας, η φασαρία 
ελαττώνεται, όπως επίσης και η εικόνα του 
αστικού τοπίου. Γραφικά σπίτια, καλντερίμια, 
ησυχία και επιβλητική θέα αντικαθιστούν τη 
βουή της πόλης και γύρω γύρω τα βυζαντινά 
τείχη. Καλωσήρθατε στην Άνω Πόλη, εκεί όπου 
βρίσκεται η Ακρόπολη της Θεσσαλονίκης.

Με μια πλούσια ιστορία σε βάθος χρόνων, δύσβατη, 
μέσα στην άγρια ομορφιά της, η Άνω Πόλη είναι 
η πιο ιδιόμορφη περιοχή της Θεσσαλονίκης. Δεν 
μοιάζει με αυτό που θα περίμενε να δει κανείς 
σε ένα αστικό κέντρο, ωστόσο όμως τα γκράφιτι, 
δίνουν την αίσθηση πόλης. Είναι χτισμένη σε 
δρόμο με βραχώδες έδαφος μεγάλων κλίσεων. 
Εκτείνεται από τη βόρεια πλευρά της οδού 
Αγίου Δημητρίου ως τα τείχη της Ακρόπολης – 
Επταπυργίου, ενώ ανατολικά, από τα τείχη επί 
της οδού Ελένης Ζωγράφου, έως δυτικά στην 
πλατεία Μουσχουντή (Παλιά Λαχαναγορά).

«Η Θεσσαλονίκη μας είναι χτισμένη 
αμφιθεατρικά, σαν να πρόκειται για ένα νησί που 
τριγυρίζεται από θάλασσα, ενώ στον νότο της 
βρίσκεται ο Θερμαϊκός Κόλπος. Όσο ανεβαίνουμε 
στο ψηλότερο σημείο, είναι η Ακρόπολη με τείχη 
που χρονολογούνται από τον 5ο μέχρι τον 10ο 
αιώνα μ.Χ. Ακρόπολη είχε κάθε αρχαία ελληνική 
πόλη. Μέσα στην Ακρόπολη έχουμε κατοίκηση 
ανθρώπων που ζουν κοντά στο Επταπύργιο που 
χτίστηκε επί Νικηφόρου Φωκά τον 10ο αιώνα», 
αναφέρει στην Karfitsa η ξεναγός, Ευγενία 
Κούκουρα.

Ο θρύλος της Μαύρης Πέτρας

Και ξεχωρίζει τον θρύλο της μαύρης πέτρας, 
απ’ όπου πήρε και το όνομά της μια από τις πιο 
ξακουστές οδούς της Άνω Πόλης. «Μέσα στην 
Άνω Πόλη έχουμε την οδό της Μαύρης Πέτρας. 
Η μαύρη πέτρα ήταν ίσως μια γυαλιστερή οβίδα 
που έπεσε από τον ουρανό σε κατοικημένη 
περιοχή, κάτω από τον Πύργο του Τριγώνου. 
Κανείς δεν την είδε να πέφτει, αλλά μετά το μπαμ 
που ακούστηκε στη νύχτα, άνοιξε μια στρογγυλή 
τρύπα. Αυτή τη μαύρη πέτρα, ένας αξιωματικός 
χωροφύλακας που έμενε στην περιοχή, την πήγε 
στο αστυνομικό τμήμα και από εκεί χάθηκαν τα 
ίχνη της. Δεν άκουσε κανείς γι’ αυτή. Έλεγαν ότι 
εκεί που έπεσε η πέτρα ήταν ένα αστρικό πεδίο. 
Υπήρχε ο μύθος της περιοχής ότι όταν είχε χάση 
του φεγγαριού και πριν τη φέξη, τότε γινόταν 
αστρική πύλη».

Επιλογή για συγκεκριμένο κοινό

Η Άνω Πόλη είναι μια περιοχή με συγκεκριμένο 
«κοινό». Αυτό υπογραμμίζει στην Karfitsa ο 
κτηματομεσίτης, Πρόδρομος Τσουλκανάκης, 
μιλώντας για τα κτηματομεσιτικά της περιοχής. «Η 
Άνω Πόλη έχει το κοινό της. Παλαιότερα ήταν μια 
περιοχή στην οποία έμεναν κυρίως φοιτητές. Πλέον 
μένουν και άτομα που αναζητούν την ηρεμία εκτός 
κέντρου αλλά ταυτόχρονα και την προσβασιμότητα 
σε αυτό. Οι τιμές δεν αυξήθηκαν στην περιοχή 
συγκριτικά με το κέντρο. Αυτό ήταν πολύ καλό για 
την περιοχή γιατί κράτησε τον χαρακτήρα της. Έχει 
κάποια διαμερίσματα Airbnb, τα οποία όμως δεν 
έφυγαν από το κοινό. Ήταν διαμερίσματα ισογείου, 
κλειστά. Κάποια καταστήματα που δεν μπορούσαν 
να λειτουργήσουν», αναφέρει χαρακτηριστικά.

Το κοινό της όπως συμπληρώνει, απαρτίζεται από 
νοσταλγούς της παλιάς Θεσσαλονίκης, καλλιτέχνες 
και άτομα που αναζητούν την ηρεμία. Όμως τονίζει 
πως δεν είναι μια περιοχή για όλους.

«Για πολλούς, η Άνω Πόλη είναι η τελευταία επιλογή 
στην αγορά. Κυρίως είναι για ιδιοκατοίκηση και όχι 
για επένδυση. Τα ακίνητα που έχουν δυνατότητα 
πάρκινγκ είναι αυτά που “φεύγουν” κατευθείαν. 
Αν βγει προς πώληση ένα τέτοιο ακίνητο, είναι 
θέμα ημερών να “φύγει” από την αγορά. Στα άλλα 
υπάρχει μια στασιμότητα. Κάποιοι θέλουν τη 
θέα και την ηρεμία και στοχεύουν εκεί. Δεν είναι 
για τον καθένα. Οι τιμές ανέβηκαν στο κομμάτι 
της Ακροπόλεως, κοντά στο καλό κέντρο, λόγω 
της πρόσβασης. Είναι σαν να χωρίζουμε την Άνω 
Πόλη στα δύο. Στο κομμάτι που είναι το Τσινάρι, 
οι τιμές ανέβηκαν αλλά όχι τόσο πολύ. Όμως το 
μεγάλο πρόβλημα είναι η συγκοινωνία. Αν υπήρχε 
καλύτερο μέσο συγκοινωνίας για την Άνω Πόλη, θα 
ήταν πιστεύω πολύ πιο περιζήτητη. Θα μπορούσαμε 
να δούμε κόσμο να φεύγει από περιοχές, όπως η 
Ανάληψη και το Φάληρο, και να έρχεται στην Άνω 
Πόλη».

Way of Life
by Elina

Αυτή είναι η 
ιδιόρρυθμη Άνω 

Πόλη που δε μοιαζει 
με μια συνηθισμένη 

συνοικία στον 
αστικό ιστό της 

πόλης
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ΜΉΝΥΜΑ ΔΥΝΑΜΉΣ ΚΑΙ ΑΓΑΠΉΣ 
ΕΣΤΕΙΛΑΝ ΤΑ ΑΜΕΑ 

Με ζεστά χειροκροτήματα και χαμόγελα στα 
χείλη, ο κόσμος που έσπευσε στο φουαγιέ 
του δημαρχείου Θεσσαλονίκης υποδέχτηκε 
τη φιλανθρωπική εκδήλωση μόδας στην 
οποία συμμετείχαν ως μοντέλα Άτομα με 
Αναπηρία. Στην πασαρέλα παρουσιάστηκαν 
ρούχα και αξεσουάρ από καταστήματα της 
πόλης και τα έσοδα που συγκεντρώθηκαν 
από τις συμβολικές τιμές των προϊόντων θα 
διατεθούν για φιλανθρωπικό σκοπό.

Το κοινό παρακολούθησε την εκδήλωση 
μετά μουσικής, ενώ χορός με αμαξίδιο από 
τη χορευτική ομάδα του ΕΨΥΚΑ, εκμάθηση 
νοηματικής γλώσσας, BOCCIA- άθλημα για 
αθλητές με αναπηρία- συμπεριλήφθησαν 
μεταξύ άλλων στις παράλληλες δράσεις. 
Το πρόγραμμα κορυφώθηκε με την 
παρουσίαση τριών τραγουδιών από την 
ομάδα ¨ΚΡΟΥΣΤΩΔΩΝ" του Κέντρου ΑΜΕΑ 
"ΣΩΤΗΡ" και την επίδειξη μόδας με μοντέλα 
Άτομα με Αναπηρία σε συνδιοργανωση με 
τον Μη Κερδοσκοπικό Οργανισμό "ΑΥΤΙΣΜΟΣ-
ΕΚΦΡΑΣΗ-ΔΗΜΙΟΥΡΓΙΚΟΤΗΤΑ" οπού 
συμμετείχαν Παραολυμπιονικες, αθλητές 
των 3 μεγάλων συλλόγων της πόλης και 
δημοσιογράφοι.

Την διοργάνωση εμπνεύστηκε η ειδική 
σύμβουλος του δημάρχου Θεσσαλονίκης για 
θέματα ΑμεΑ, Σοφία Σκαμπαρδώνη. «Ήταν 
ένα στοίχημα και με τον εαυτό μου, αλλά 
κατορθώσαμε να είστε σήμερα όλοι εδώ», 
είπε και ευχαρίστησε όλους όσοι συνέβαλλαν 
και συμμετείχαν στη σημερινή εκδήλωση. 
«Αυτή είναι μόνο η αρχή και από αύριο, ο 
δήμος Θεσσαλονίκης ξεκινά να κάνει έργα», 
είπε ακόμη.  

«Με πολύ μεγάλη χαρά δεχθήκαμε την 
ιδέα και ξεκινήσαμε να διοργανώνουμε τη 
σημερινή εκδήλωση για να τιμήσουμε την 
Παγκόσμια Ημέρα Ατόμων με Αναπηρία», 
δήλωσε από την πλευρά της η αντιδήμαρχος 
Αθλητισμού, Νεολαίας και Εθελοντισμού, 
Κούλα Γιαννακίδου.
Την όμορφη και ιδιαίτερη αυτήν εκδήλωση 
τίμησαν με την παρουσία τους εκτός από 
τους αντιδημάρχους, ο Γάλλος πρόξενος 
Ζαν Λικ Λαβό, ο εκπρόσωπος της Ιεράς 
Μητρόπολης Θεσσαλονίκης αρχιμανδρίτης 
πατέρας Παντελεήμονας Καραφουλίδης, η 
αντιπεριφερειάρχης Υγείας & Κοινωνικής 
Αλληλεγγύης Περιφέρειας Κεντρικής 
Μακεδονίας Μελίνα Δερμεντζοπούλου ενώ 
σε ρόλο «μοντέλου» - συνοδού ήταν η 
δημοσιογράφος της ΕΡΤ 3 Ευγενία Γήτα.

Επίδειξη μόδας, χορός με αμαξίδιο, Boccia, μαθήματα νοηματικής στο πλέγμα των 
εκδηλώσεων για την Παγκόσμια Ημέρα Ατόμων με Αναπηρία
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ΜΥΡΤΙΛΟ ΜΕΖΕΔΟΠΏΛΕΙΟ

FIRENZE 
ΙΤΑΛΙΚΟ ΕΣΤΙΑΤΟΡΙΟ

Το μεζεδοπωλείο Μύρτιλο θα το βρείτε στη Θεσσαλονίκη να περιμένει να σας 
περιποιηθεί σε έναν πανέμορφο και προσιτό χώρο, με προσωπικό εξυπηρετικότατο κι 
έτοιμο να ικανοποιήσει κάθε σας επιθυμία! Συγκεκριμένα, το Μύρτιλο με τις μυρωδιές 
του στήνει χορό στην ατμόσφαιρα και σας προσκαλεί να επισκεφτείτε το αγαπημένο 
στέκι της Θεσσαλονίκης! Αν υποκύψετε και αποφασίσετε τελικά να το επισκεφτείτε, 
έχετε την ευκαιρία να απολαύσετε τηγανίτα κολοκυθιού, ιτσλί κεφτέ, σαγανάκι του 
μερακλή, σπαλομπριζόλα με πατάτες, κριθαρότο με γαρίδες, την ομώνυμη σαλάτα 
του μαγαζιού με μαρούλι, ρόκα, σπανάκι, κατίκι Δομοκού, προσούτο και μαρμελάδα 
μύρτιλο αλλά και ό,τι άλλο τραβάει η όρεξή σας! Και για το τέλος, πάρτε τον χρόνο 
σας και απολαύστε πανακότα ή παγωτό της επιλογής σας! 

Ό,τι και να επιλέξετε στο μεζεδοπωλείο Μύρτιλο το σίγουρο 
είναι ότι θα περάσετε καλά και θα ανυπομονείτε να το 
επισκεφθείτε ξανά!

Διεύθ. Καραολή & Δημητρίου 13-15, Εύοσμος.Τηλ. 2310 387551.

Σε έναν ζεστό και εξαιρετικά καλαίσθητο χώρο,το ιταλικό εστιατόριο 
FIRENZE από το 1981 πρωταγωνιστεί στις γεύσεις με την κορυφαία 
ποιότητα αλλά και τις μοναδικές πεντανόστιμες συνταγές σε spa-
ghetti,εκπληκτική πίτσα και άλλα υπέροχα πιάτα που θα σας 
συναρπάσουν και που το έχουν κάνει γνωστό σε όλη την Ελλλάδα. 
Στο εστιατόριο μας μπορείτε να απολαύσετε μοναδικές συνταγές 
spagheti, εκπληκτική pizza και άλλα νόστιμα προϊόντα. 

Η Firenze πρωταγωνιστεί στον χώρο της εστίασης λόγο των 
εκλεκτών προϊόντων που χρησιμοποιούμε  για την παρασκευή 
των πεντανόστιμων συνταγών που βρίσκεται στη FIRENZE όπου 
μπορείτε να βρείτε ένα μενού το οποίο θα ικανοποιήσει και τους πιο 
καλοφαγάδες  και θα ταξιδέψει τους ουρανίσκους σας . 

Το μενού μας είναι μεγάλο και έτσι σας δίνει την δυνατότητα να 
επιλέξετε από μια πλειάδα πιάτων τα οποία θα σας μαγέψουν. Παρά 
το μέγεθος του καταλόγου , στο ιταλικό εστιατόριο Firenze δεν 
υπάρχει λόγος να ανησυχείτε για την ώρα παραγωγής του φαγητού 
που θα επιλέξετε καθώς οι έμπειροι σεφ μας αναλαμβάνουν να 
φέρουν τα πιάτα σας γρήγορα στο τραπέζι σας!

Διεύθ. Ν. Πλαστήρα 91,Αρετσού,τηλ. 2310 444-615.

Polispin-up
ΤΟΥ ΠΟΛΥ 

ΜΑΥΡΟΠΟΥΛΟΥ
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pin-up
Polis

Ο ΜΟΝΑΔΙΚΟΣ ΓΙΏΡΓΟΣ ΜΑΖΏΝΑΚΉΣ 
ΣΤΉΝ ΠΥΛΉ ΑΞΙΟΥ

ΤΕΣΣΕΡΑ ΠΙΠΕΡΙΑ

Po
#Κκάθε Παρασκευή και Σάββατο 

ο ένας και μοναδικός Λευτέρης 
Πανταζής για νύχτες γεμάτες 
διασκέδαση στο ΙΦΙΓΕΝΕΙΑ live 
basement. Μαζί του η Έλλη 
Κοκκίνου.

#Ο Στέλιος Ρόκκος στη 
Θεσσαλονίκη στο Vergina Theatro, 
στο Regency Casino Thessaloniki 
για πρώτη φορά κάθε Παρασκευή 
και Σάββατο στις 22:00.

#Στο ολοκαίνουργιο, 
ανανεωμένο, φιλόξενο και πολύ 
ζεστό  ENSAYAR live clubbing 
ο Βασίλης Δήμας και η Ειρήνη 
Παπαδοπούλου κάθε Παρασκευή 
και Σάββατο.

#Ο Γιώργος Μαζωνάκης κάθε 
Σάββατο για περιορισμένες 
εμφανίσεις στην ΠΥΛΗ ΑΞΙΟΥ. Μαζί 
του η Λένα Ζευγαρά.

#Στο VOGCLUB κάθε Παρασκευή 
και Σάββατο ο Πάνος Κιάμος. Μαζί 
του αγαπημένη Ρία Ελληνίδου.

#Στο επίσης ολοκαίνουργιο MON-
ALISA live clubbing στην Αγγελάκη 
κάθε Παρασκευή και Σάββατο 
το νέο hot όνομα της Ελληνικής 
δισκογραφίας, η Κατερίνα Λιόλιου.

#Ο Αντώνης Κρόμπας και 
ο Λευτέρης Ελευθερίου τo 
αχτύπητο κωμικό δίδυμο  της 
νέας ελληνικής κωμικής σκηνής, 
έρχονται με ένα καταπληκτικό 
comedy show και υπογράφουν 
'Σύμφωνο Επιβίωσης', στο Θέατρο 
Αριστοτέλειον για μία παραστάση 
στις 12 Δεκεμβρίου.

#Η χαμογελαστή και γεμάτη 
ενέργεια Ιουλία Καραπατάκη, 
επιστρέφει στη Θεσσαλονίκη 
και το Βlock 33 το Σάββατο 7 
Δεκεμβρίου στις 21:00.

#O Monsieur Minimal επιστρέφει 
στη Θεσσαλονίκη, το Σάββατο 7 
Δεκεμβρίου για μια και μοναδική 
βραδιά στο Club του Μύλου στις 
21:30.

#Οι The Skelters, το κορυφαίο 
συγκρότημα σας υποδέχεται με ένα 
εορταστικό live στην Καλαμαριά 
στο Saloon “Crazy Horse” την 
Κυριακή 8 Δεκεμβρίου στις 20:30.

#Η Δήμητρα Γαλάνη με τη μουσική 
παρέα της Παυλίνα Βουλγαράκη 
παρουσιάζει στη Θεσσαλονίκη, 
μία συναυλία έντεχνης μουσικής, 
με αφορμή τον τελευταίο της 
δίσκο, αλλά και τα best off της 
καριέρας της, που συμπλήρωσε τα 
55 χρόνια. Τετάρτη 11 Δεκεμβρίου 
στις 20:30.

#Ο Φοίβος Δεληβοριάς στο 
Μύλος club, παρουσιάζοντας τη 
νέα μουσική του παράσταση για το 
κοινό της πόλης. Παρασκευή 13 
Δεκεμβρίου στις 22:00.

AGENDA
H Πύλη Αξιού φιλοξενεί τον μοναδικό, εκκεντρικό 
και  αναμφίβολα κορυφαίο Γιώργο Μαζωνάκη που 
φροντίζει πάντα να εκπλήσσει  και να διασκεδάζει 
το κοινό του όπως μόνον αυτός γνωρίζει και 
μπορεί! Ήδη η πρώτη αλλά και οι επόμενες 
εμφανίσεις του είναι sold out ενώ αυτές θα είναι 
περιορισμένες εκτός και εάν παραταθούν λόγω 
της πολύ μεγάλης προσέλευσης του κόσμου που 
θέλει να απολαύσει τον αγαπημένο καλλιτέχνη. 
Μαζί του θα εμφανίζεται η Λένα Ζευγαρά.

Και όλα αυτά στην ΠΥΛΗ 
ΑΞΙΟΥ ! Η Θεσσαλονίκη 
βιώνει μοναδικές στιγμές 
διασκέδασης στην Πύλη 
Αξιού που έχει κυριολεκτικά 
μεταμορφωθεί από τους 
επιχειρηματίες Θοδωρή 
Ποζίδη και Κώστα Μπερτάκη 
σε ένα υπερσύγχρονο venue 
που πλέον φιλοξενεί τα πιο 
απαιτητικά show και μεγάλα 
σχήματα και ανταποκρίνεται σε 
διεθνή standards ακουστικής 
και θεάματος.

Απολαύστε νύχτες μοναδικές με την απόλυτη 
φωνή,σε έναν συγκλονιστικό χώρο που κάνει την 
διαφορά στον χώρο της διασκέδασης!

Διεύθ. Ανδρ. Γεωργίου 9.Τηλ. 2310 553158.

Στα ΤΕΣΣΕΡΑ ΠΙΠΕΡΙΑ γίνονται οι πιο «πιπεράτες» 
συναντήσεις. Το σύγχρονο συναντά το 
παραδοσιακό. Το ζεστό περιβάλλον συναντά τις 
πρωτοπόρες γεύσεις. Οι ξεχωριστές δημιουργίες 
κεντρίζουν το ενδιαφέρον αυτών που μας 
επιλέγουν και γίνονται ανεξίτηλες γευστικές 
αναμνήσεις. Τα καλύτερα υλικά, το έμπειρο 
προσωπικό και η φιλική εξυπηρέτηση καθιστούν 
το σύγχρονο μεζεδοπωλείο μας ως το καλύτερο 
σημείο συνάντησης στην Θεσσαλονίκη. 

Μικρές παρέες, οικογενειακές συγκεντρώσεις και 
μεγάλες εκδηλώσεις μπορούν να φιλοξενηθούν 
στον ευχάριστο χώρο μας και να εξυπηρετηθούν 
με σεβασμό και προσιτές τιμές. Όλη η ομάδα 
μας σας περιμένει για να σας αποδείξει ότι μια 
επίσκεψη στα «Τέσσερα πιπέρια» δεν είναι ποτέ 
αρκετή.

Διεύθ.29,Τούμπα.Τηλ. 2311 826086
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Εκλογές «θρίλερ» στη 
Γυμναστική
Εκλογές θρίλερ για την προεδρία στη Γυμναστική 
και το απόλυτο ντέρμπι μέχρι και για μια 
ουσιαστικά ψήφο. 

Βασίλης Τσολακίδης, πρόεδρος, ψήφοι 81.
Νίκος Προβιάς, ψήφοι 79, εκλέγεται ως μέλος 
(συγκεντρώνοντας το εκ του νόμου 25 %).
Ψήφισαν 163 σωματεία (από τα 164 που είχαν 
δικαίωμα ψήφου), βρέθηκαν και 3 λευκά.

Αυτό δηλαδή που καταγράφηκε δεν έχει 
ιστορικό προηγούμενο, μιας που στη συντριπτική 
πλειονότητα των αρχαιρεσιών στις άλλες 
Ομοσπονδίες μέχρι σήμερα  ο πρόεδρος 
εκλέγονταν με σαφέστατο προβάδισμα και 
διαφορά στο τελικό αποτέλεσμα.

Ιδιαίτερο επίσης ενδιαφέρον παρουσιάζει  η 
διαπίστωση πως  από το σύνολο των  15 
συμβούλους που εκλέγονται και μετέχουν 
στο νέο συμβούλιο, οι 9 είχαν την στήριξη των 
εκλεκτόρων που πρόσκεινται στην κίνηση Alter-
Ego των Νίκου Προβιά και Χρήστου Ψαθά.

Υπενθυμίζεται πως το απερχόμενο διοικητικό 
συμβούλιο είχε εγκρίνει, με σημαντική πλειοψηφία, 
την εισήγηση του νομικού συμβούλου της ΕΓΟ 
περί αποκλεισμού των Προβιά και Ψαθά από 
τις εκλογές (για διαφορετικούς για τον καθένα 
λόγους)! Με απόφαση ομως του Πρωτοδικείου 
Αθηνών, επί της προσφυγής που άσκησαν οι δύο 
ενδιαφερόμενοι, επιτράπηκε η συμμετοχή τους 
στις εκλογές (στη συνέχεια ο Ψαθάς απέσυρε 
την υποψηφιότητα του), ενόψει της εκδίκασης 
των ασφαλιστικών μέτρων τον μήνα Μάρτιο 
(άγνωστο βέβαια εάν θα υποστηριχτούν μετά το 
εκλογικό αποτέλεσμα).

Στην εκλογή του εκπροσώπου για την ΕΟΕ 
τα πράγματα ήταν ξεκάθαρα.Εκλέχτηκε ο 
Δημοσθένης Ταμπάκος με ψήφους 78 έναντι του 
Σάκη Βασιλειάδη (ψήφοι 54 και μένει μετά από 
πολλά χρόνια εκτός θέσεων και οργάνων στην 
γυμναστική) και της Ελένης Μιχοπούλου (ψήφοι 
23).

Για τις θέσεις των συμβούλων στην Ομοσπονδία 
εκλέγονται:

Ελένη Καϊτεζίδου και Συμεών Σκουτέρης ψήφοι 
82, Εύα Χριστοδούλου 81, Βασιλική Μιλλούση 
74, Γιώργος Κανάκης 72, Ειρήνη Αϊνδιλή - Κώστας 
Πανταζής - Αβραάμ Σαπρανίδης 71, Θανάσης 
Σταθόπουλος 67, Αλεξάνδρα Κακαντώνη 65, 
Πέτρος Λεμονής 61, Μαρία Αθανασίου και Κων/
να Δήμα 60.

Αξιοπερίεργες είναι και οι εξής δυο επισημάνσεις:
Οι δύο πρώτοι των συμβούλων συγκέντρωσαν 
περισσότερες ψήφους απο τον εκλεγέντα 
πρόεδρο, ενώ και ο τρίτος τον ίδιο αριθμό (81 )!
Επανεκλέγονται και μάλιστα με τον ίδιο αριθμό 
ψήφων (71 ) τα τρία στελέχη του προεδρείου 
της προηγούμενης διοίκησης , αλλά και ο 
πρώην πρόεδρος Σταθόπουλος (με λιγότερους 
συγκριτικά, δηλαδή 67).

Μετεγγραφές και Αξιολόγηση 
στον ΣΕΓΑΣ
Ανακοινώθηκαν οι πρώτες μετεγγραφές στον 
στίβο. Παναγιώτα Τσινοπουλου από ΓΣ Βέλος 
Παλ.Φαληρου σε ΣΟΑ Καρδίτσας. 
Μαρία Στεφανοπούλου από ΑΣΣ Αλέξανδρος 
Μακεδονίας σε ΓΣ Ελευθέριος Βενιζέλος. Χρήστος 
Ρουμτσιος από ΟΦΚΑ Σερρών σε ΠΑΟ. Νίκος 
Ξενικάκης από ΑΣΣ Αλέξανδρος Μακεδονίας 
σε ΓΑΣ Αλεξάνδρεια. Πέτρος Παπαγιάννης από 
ΓΣ Βιτσέντζος Κορνάρος σε ΑΣΣ Αλέξανδρος 
Μακεδονίας. Φίλιππος Σιώμος - Γκυζας από ΑΓΣΙ 
σε ΑΣΣ Αλέξανδρος Μακεδονίας.
Φωτεινή Σκαρλάτου από ΜΓΣ Εθνικός 
Αλεξανδρούπολης σε ΓΑΣ Ιλισσός. Αντώνης 
Πολυμέρου από ΑΣΣ Αλέξανδρος Μακεδονίας σε 
Πανελλήνιο.
ΑΞΙΟΛΟΓΗΣΗ:
Επέστρεψε στην πρώτη θέση ο ΓΣ Ελευθέριος 
Βενιζέλος, με τον περσινό πρωταθλητή ΑΓΣ 
Ιωαννίνων να περνά στη δεύτερη θέση.
Τρίτος ο ΣΑΚ Αθηνών, επιστροφή μετά από καιρό 
για τον ΝΓΣ Ηρακλής στην τέταρτη, πέμπτος ο ΓΣ 
Κηφισιάς.
Στην έκτη ο ΑΣΣ Αλέξανδρος Μακεδονίας, 
ιδιαίτερα εντυπωσιακή η έβδομη θέση για τον 
ΠΑΟ.
Όγδοος ο ΑΟ Κάλλιστος, στην ένατη θέση ο ΟΦΗ 
και την δεκάδα κλείνει ο Πανιώνιος.
Περισσότερα στοιχεία, βαθμολογίες, αλλά και 
τις θέσεις των συλλόγων της Θεσσαλονίκης στο 
επόμενο φύλλο μας.

Πανελλήνιο Πρωτάθλημα 
Ίππασίας
Από την Πέμπτη 5/12 μέχρι και την Κυριακή 
15/12 διεξάγεται στο Ολυμπιακό Κέντρο Ιππασίας 
στο Μαρκόπουλο Αττικής το 76ο πανελλήνιο 
πρωτάθλημα Ιππασίας .
Οι αγώνες ξεκίνησαν με αγωνίσματα Ιππικής 
Δεξιοτεχνίας και θα ολοκληρωθούν στο 
διάστημα 12 - 15/12 με τους προβλεπόμενους 
διαγωνισμούς στην Υπερπήδηση των Εμποδίων.
Μετέχει η αφρόκρεμα των Ιππέων και Αμαζόνων 
της χώρας και οι φίλαθλοι - φιλιπποι θα 
απολαύσουν έναν όμορφο συναγωνισμό.

ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΛΑΤΡΕΙΣ ΤΟΥ ΚΛΑΣΣΙΚΟΥ 
ΑΘΛΗΤΙΣΜΟΥ ΚΑΙ ΤΗΣ ΓΥΜΝΑΣΤΙΚΗΣΠρεστίζ

ΓΡΑΦΕΙ Ο 
ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ ΑΝΔΡΕΑΔΗΣ

Τρεις ολυμπιονίκες: Ιωάννης Μελισσανίδης, Δημοσθένης Ταμπάκος, 
Βασίλης Τσολακίδης  

Απονομή στην ομάδα του ΑΓΣ Ιωαννίνων 

Πρωτάθλημα Ιππασίας



27ΣΑΒΒΑΤΟ 07 ΔΕΚΕΜΒΡΙΟΥ 2024



28 ΣΑΒΒΑΤΟ 07 ΔΕΚΕΜΒΡΙΟΥ 2024

«Δείξε μου το φορ σου να σου πω τι ομάδα 
έχεις», λένε πολλοί ή μήπως όχι; Ανέκαθεν η 
θέση του επιθετικού αποτελούσε πόλο έλξης. 
Ο επιθετικός είναι αυτός που ξεχωρίζει, αυτός 
που τις περισσότερες φορές θα κρίνει ένα 
παιχνίδι ή θα ξεσηκώσει την κερκίδα. Στη φετινή 
Super League έχουμε την ευτυχία να έχουμε 
και καλούς και αποτελεσματικούς σέντερ 
φορ και μάλιστα ως προς έκπληξη πολλών 
αυτός που οδηγεί την κούρσα (μαζί με τον Ελ 
Καμπί) είναι ο Μπετανκόρ του Πανσερραϊκού 
που έχει 10 γκολ, έχοντας σκοράρει σε 8 σερί 
παιχνίδια του πρωταθλήματος. Για μία ακόμα 
σεζόν ο Λορέν Μορόν φιγουράρει ψηλά 
έχοντας πετύχει 8 τέρματα! Βέβαια, υπάρχει 
και μια κατηγορία ποδοσφαιριστών που μέχρι 
στιγμής δεν έχουν την εικόνα που πολλοί θα 
περίμεναν και προσδοκούσαν. Για παράδειγμα 
ο Φώτης Ιωαννίδης παραμένει άσφαιρος, 
έχοντας όμως χάσει αρκετά παιχνίδια λόγω 
τραυματισμού. 

Στον ΠΑΟΚ ο Τσάλοβ που ήρθε για βασικός 
έχει πετύχει μόλις ένα γκολ σε 10 παιχνίδια. 
Η Karfitsa σας παρουσιάζει μία-μία ξεχωριστά 
τις περιπτώσεις των φορ που ξεχωρίζουν, 
αυτούς που ως τώρα ψάχνουν να βρουν τον 
καλό τους εαυτό κι αυτούς που απογοητεύουν. 

Η τριάδα που τα… σπάει!
Ο φοβερός και τρομερός Ελ Καμπί και τα όσα 
έκανε στο ντέρμπι κόντρα στην ΑΕΚ στο «Γ. 
Καραϊσκάκης» ανέβηκε για πρώτη φορά φέτος 
στην κορυφή του πίνακα των σκόρερ. Με τα 
τρία αυτά του τέρματα έφτασε τα 10 όσα έχει 
επίσης και ο εκπληκτικός Χεφτέ Μπετανκόρ 
του Πανσερραϊκού σκοράρει ακατάπαυστα 
και έχει κι αυτός δέκα τέρματα. Στην τρίτη 
θέση βρίσκεται ο Λόρεν Μορόν του Άρη με 8. 
Αναμφίβολα και οι τρεις τους ξεχωρίζουν όχι 
μόνο για τα γκολ τους, αλλά και για τα όσα 
κάνουν μέσα στο γήπεδο. 

Είναι χαρακτηριστικό πως η περσινή κόντρα 
των δύο στράικερ του Άρη και του Ολυμπιακού 
θα συνεχιστεί και φέτος, ωστόσο, μοιάζει να 
έχουν έναν ακόμα δυνατό αντίπαλο.

 Ο ισπανός φορ της ομάδας των Σερρών κάνει 
φοβερές εμφανίσεις σκοράρει κατά ριπάς 
και δείχνει ότι είναι ικανός ακόμα και να 
τερματίσει πρώτος στον πίνακα των σκόρερ. 
Οι τρεις τους αναμφίβολα μέχρι στιγμής είναι 
οι επιθετικοί που κάθε ομάδα θα ήθελε να 
έχει στο ρόστερ της, αφού σκοράρουν με 
κάθε πιθανό τρόπο. Άπαντες έχουν σκοράρει 
με σουτ, με κεφαλιά και από το σημείο του 
πέναλτι. Κοντά σε αυτούς υπάρχει ένας ακόμα 
επιθετικός που επίσης δεν αγωνίζεται σε 
ομάδα του Big-5 και ξεχωρίζει με τα γκολ του 
και αυτός είναι ο Μαρκ Κόσζτα του Βόλου. Ο 
Ούγγρος επιθετικός έχει τέσσερα γκολ και επί 
της ουσίας είναι αυτός που οδηγεί την ομάδα 
του προς τον στόχο της παραμονής.

Η KARFITSA ΠΑΡΟΥΣΙΑΖΕΙ ΤΟΥΣ ΕΠΙΘΕΤΙΚΟΥΣ ΠΟΥ ΚΛΕΒΟΥΝ
ΤΗΝ ΠΑΡΑΣΤΑΣΗ ΣΤΗ ΦΕΤΙΝΗ SUPER LEAGUE ΚΑΙ ΑΥΤΟΥΣ ΠΟΥ ΑΠΟΓΟΗΤΕΥΟΥΝ

Φορ για όλα τα γούστα!
SP   RTS

Συνέντευξη στον
Θωμά ΜίχοΟ Λορέν Μορόν 
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Λένε ότι δεν υπάρχει κακή απόλυση 
προπονητή, αλλά κακή πρόσληψη. 
Παρότι στο ποδόσφαιρο κανείς δεν 
κάνει συμβόλαιο με την επιτυχία, 
ακούγονται ως σοφά αυτά τα 
λόγια. Όταν μία ομάδα επιλέγει 
έναν προπονητή, σημαίνει ότι 
έχει ψάξει όλες τις παραμέτρους 
της επαγγελματικής του αξίας. 
Ότι σκάναρε τις προηγούμενες 
συνεργασίες του, ρώτησε, 
έμαθε και μετά προχώρησε στην 
πρόσληψη. Όλα αυτά μπορεί να μην 
εξαφανίζουν το ενδεχόμενο μίας 
αποτυχημένης συνεργασίας, αλλά 
σίγουρα το μειώνουν. Αυτό λέει η 
ποδοσφαιρική λογική. 

Ο Ηρακλής έχει φέτος την 
πολυτέλεια να διαθέτει έναν 
ισχυρό οικονομικό παράγοντα, 
τον Παναγιώτη Μονεμβασιώτη,  
ο οποίος μπήκε στο διοικητικό 
παιχνίδι με στόχο να ανεβάσει 
την ομάδα στη Super League1. H 
παρουσία του Ελληνα επιχειρηματία 
στους «κυανόλευκους» γέννησε 
μεγάλη αισιοδοξία ότι η ομάδα θα 
αλλάξει επιτέλους σελίδα. 

Η πραγματικότητα όμως ήταν 
διαφορετική. Ο Ηρακλής που 
ξήλωσε όλο το ρόστερ της 
προηγούμενης χρονιάς, δεν 
μπόρεσε να βρει τον αγωνιστικό 
του βηματισμό. Αποτέλεσμα; 
Η βαθμολογική του θέση, πριν 
τελειώσει ο πρώτος γύρος, να είναι 
δυσανάλογη με την επένδυση που 
έγινε.

Μπορεί να υπάρχουν αρκετοί λόγοι 
που συμβαίνει αυτό, αλλά οι συχνές 
αλλαγές προπονητών δεν αποτελεί 
ένδειξη ορθής διαχείρισης της 
ομάδας. Ο Ηρακλής ξεκίνησε με 
τον Οφρυδόπουλο, συνέχισε με 
τον Στάϊκο, κράτησε υπηρεσιακό 
τον Στολτίδη και προσφάτως 
προσέλαβε τον Δερμιτζάκη. 

Προπονητή ο οποίος έχει εμπειρία 
και επιτυχίες στην κατηγορία. 
Θεωρητικά η πρόσληψη του 
αποτελεί ένα ισχυρό χαρτί για να 
βρει ο Ηρακλής την αγωνιστική του 
ισορροπία. 

Εχει αξία πάντως να αναζητηθούν 
οι λόγοι των προηγούμενων 
διαζυγίων. Ήταν κακές επιλογές 
ή τους φορτώθηκε η ευθύνη των 
γρήγορων αποτελεσμάτων; Αυτό 
είναι ένα ερώτημα το οποίο θα 
πρέπει να απαντηθεί, ώστε να μην 
συνεχιστεί ο χορός της αλλαγής 
προπονητών, λόγω εσφαλμένων 
εκτιμήσεων.

Είναι λογικό όλος ο οργανισμός του 
Ηρακλή να θέλει να ξαναδεί την 
ομάδα στη μεγαλύτερη κατηγορία. 
Όπως είναι λογικό να κουβαλάει τις 
πικρίες από τις αδικίες που βίωσε η 
ομάδα. Δεν είναι όμως εύκολο ένα 
ρόστερ με πολλά νέα πρόσωπα να 
ανταποκριθεί στις απαιτήσεις που 
έχει η προσπάθεια για άνοδο. Πολύ 
δε περισσότερο όταν κοουτσάρεται 
από προπονητές που δεν έχουν 
την ανάλογη εμπειρία. Οι ομάδες 
«χτίζονται» και δεν αγοράζονται, 
οπότε ανεξαρτήτως από το μπάτζετ 
που έχει ομάδα, η προσπάθεια έχει 
υψηλό βαθμό δυσκολίας.

Πάντως για τον Ηρακλή δεν έχουν 
χαθεί τα πάντα. Με δεδομένο ότι 
υπάρχουν και τα πλέι οφ, όπου 
οι ομάδες μπαίνουν στη μάχη 
με διαιρημένους δια δύο τους 
βαθμούς που κέρδισαν στην 
κανονική περίοδο, η αναμενόμενη 
αγωνιστική ανάταση θα τον 
βοηθήσει να διεκδικήσει τον στόχο 
του. 

Ο ΔΕΡΜΙΤΖΑΚΗΣ, Η ΜΑΧΗ ΤΟΥ 
ΗΡΑΚΛΗ ΚΑΙ Η ΑΓΩΝΙΣΤΙΚΗ 
ΑΝΑΤΑΣΗ ΤΗΣ ΟΜΑΔΑΣ

ΓΡΑΦΕΙ Ο 
ΒΑΣΙΛΗΣ
ΜΑΣΤΟΡΑΣ

Στη μετριότητα με 
ελαφρυντικά…
Υπάρχει και μία κατηγορία 
επιθετικών που για την ώρα δεν 
αποδίδει τα προσδοκώμενα. Για 
παράδειγμα ο Λιβάι Γκαρσία της 
ΑΕΚ που ξεκίνησε τη σεζόν με το 
πόδι… κολλημένο στο γκάζι έχει 
μείνει μόλις τέσσερα γκολ, όσα 
έχει και ο Πιερό, που επί της ουσίας 
είναι ο αντικαταστάτης του. Βέβαια 
για τον άσο από το Τρινιντάντ και 
Τομπάγκο υπάρχει δικαιολογία, 
αφού έχει χάσει αρκετά παιχνίδια 
εξαιτίας τραυματισμών. Σε ό,τι 
αφορά τις άλλες ομάδες όπως για 
παράδειγμα είναι ο Ατρόμητος ο 
Καρλίτος έχει σημειώσει τρία γκολ 
με το τελευταίο του να είναι στο 
παιχνίδι κόντρα στον Λεβαδειακό 
την προηγούμενη Δευτέρα, 
Είναι ο Φεντερίκο Μακέντα 
που έχει επίσης τέσσερα γκολ, 
έχοντας όμως το ελαφρυντικό 
πως ήρθε στον Αστέρα Τρίπολης 
την τελευταία μέρα της έξτρα 
μεταγραφικής περιόδου, ενώ ο 
Ταξιάρχης Φούντας του ΟΦΗ αν 
και δεν αγωνίζεται ως κεντρικός 
επιθετικός, αλλά ως κρυφός 
κυνηγός τα πάει πολύ καλύτερα 
έχοντας ήδη τέσσερα γκολ, με δύο 
εκτελέσεις πέναλτι.

Σε ρηχά νερά παρά τις 
προσδοκίες
Σε ό,τι αφορά την κατηγορία 
των παικτών που μέχρι στιγμής 
απογοητεύουν σε αυτή βρίσκονται 
ο Τσάλοβ του ΠΑΟΚ που παρά 
το γεγονός πως αποκτήθηκε 
για να λύσει το πρόβλημα στο 
σκοράρισμα που υπήρχε πέρσι 
τουλάχιστον σε ότι αφορά από 
τις θέσεις των επιθετικών μέχρι 
στιγμής δεν τα έχει καταφέρει. Ο 
Ρώσος έχει μόλις ένα γκολ σε 10 
παιχνίδια πρωταθλήματος (έχει και 
ένα στην Ευρώπη) και αυτό δείχνει 
πολλά. Την ίδια ώρα ο Μπράντον 
Τόμας δεν έχει σκοράρει, έχοντας 
χάσει όμως πολλά παιχνίδια λόγω 
του διμήνου τραυματισμού του, 
ο Σαμάτα είναι εκτός πλάνων και 
φυσικά δεν έχει πετύχει γκολ, ενώ 
τέλος ο Τισουντάλι έχει τρία γκολ 
συνολικά και από αυτά τα δύο είναι 
στο πρωτάθλημα. Αυτός όμως που 
μέχρι στιγμής είναι μοναδικός από 
τα βαριά χαρτιά των ομάδων που 
δεν έχει στείλει ακόμα την μπάλα 
στα δίχτυα (σε εννιά εμφανίσεις 
στο πρωτάθλημα) είναι ο Φώτης 
Ιωαννίδης που έχει μείνει στο 
μηδέν. Ο Έλληνας στράικερ βέβαια 
έχει μείνει εκτός για αρκετό 
διάστημα εκτός λόγω μυϊκών 
τραυματισμών έχει μόλις ένα γκολ 
κι αυτό στην Ευρώπη τον Αύγουστο 
κόντρα στη ΛΑΝΣ και μέχρι 
στιγμής παρά το γεγονός πως δεν 
ήταν 100%  είναι ο παίκτης που 
αποτελεί τη δυσάρεστη εξέλιξη 
του πρωταθλήματος σε αυτόν τον 
πρώτο γύρο. 

Ο Χεφτέ Μπετανκόρ 

Ο Φώτης Ιωαννίδης 

Ο Αγιούμπ Ελ Γκααμπί

Ο Φέντορ Τσάλοφ
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Εβδομαδιαίες προβλέψεις
από 9 έως 15 Δεκεμβρίου 2024

ΚΡΊΟΣ
Εσείς οι Κριοί θα έχετε μία αρκετά έντονη περίοδο στον 
αισθηματικό σας τομέα, αλλά και στην κοινωνική σας 
ζωή. Ενεργοποιήστε καινούριες καταστάσεις από την 
άλλη εβδομάδα και αφήστε τους τοξικούς ανθρώπους 
έξω από την καθημερινότητα σας. Επανασυνδέσεις θα 
συμβούν με άτομα από το επαγγελματικό και φιλικό 
σας περιβάλλον και ίσως χρειαστεί να αναθεωρήσετε 
κάποιες αποφάσεις σας, ή να δείτε και την άλλη 
πλευρά ενός θέματος, που σας απασχολεί.  

ΤΑΎΡΟΣ
Αυτή η εβδομάδα θα σας κουράσει αρκετά, ιδίως αν 
ανήκετε στις πρώτες μοίρες του ζωδίου σας. Είναι 
πολλά πράγματα που ίσως σας έχουν ενοχλήσει και 
βρίσκεστε σε μία κακή ψυχολογία και έντονο παράπονο 
με αγαπημένο σας πρόσωπο. Η Πανσέληνος στις 15 
Δεκεμβρίου, θα σας δημιουργήσει έντονη απροσεξία 
τόσο οικονομική, αλλά και συναισθηματική, όπου θα 
έχετε μία λάθος άποψη για ότι χαρακτηρίζει κάποιο 
πρόσωπο, που βρίσκεται στο οπτικό σας πεδίο.      

ΔΊΔΎΜΟΊ
Η εβδομάδα αυτή είναι αρκετά κουραστική για σας, 
όπου η περίοδος της ανάδρομης πορείας του Ερμή 
δεν έχει τελειώσει και σας προκαλεί μία ενοχλητική 
αναμονή σε βασικά σας θέματα. Οι επανασυνδέσεις 
με άτομα του παρελθόντος είναι πολύ πιθανό να 
συμβούν, αλλά και συνεργασίες που για κάποιο λόγο 
δεν προχώρησαν, τώρα θα έχουν δεύτερη ευκαιρία. 
Η Πανσέληνος στις 15 Δεκεμβρίου στο δικό σας 
ζώδιο, έχει την επιρροή του Ποσειδώνα, όπου φέρνει 
πολλές ασάφειες και μπερδεμένες καταστάσεις, 
επαγγελματικές αλλά και συναισθηματικές.   

ΚΑΡΚΊΝΟΣ
Αυτή η εβδομάδα πιέζει αρκετά τα οικονομικά 
σας, παρουσιάζοντας κάτι που δεν το είχατε στο 
πρόγραμμα και είναι ικανό να σας βγάλει από την 
ροή των υποχρεώσεων σας. Η Πανσέληνος στον 
12 τομέα σας, θα σας προβληματίσει σε ότι αφορά 
πρόσωπα που έχετε βάλει στην ζωή σας. Εκείνο που 
θα πρέπει να προσέξετε είναι η σκοτεινή πλευρά των 
άλλων, όταν βρίσκονται πίσω από την πλάτη σας και 
προσπαθούν να σας εκθέσουν και να σας πολεμήσουν 
με αθέμιτους τρόπους.

ΛΕΩΝ
Εσείς που ανήκετε στις πρώτες μέρες του ζωδίου 
σας, θα έχετε μία περίεργη τάση στο να χάνετε την 
ενέργεια σας, να αρρωσταίνετε και να νιώθετε ότι 
δεν μπορείτε να τα καταφέρετε. Επίσης κάτι που θα 
πρέπει να προσέξετε είναι η τάση να ανταγωνίζεστε 
τους άλλους, με αποτέλεσμα να απογοητεύεστε 
και να θυμώνετε πολλές φορές με έντονο τρόπο. Η 
Πανσέληνος θα φέρει πολλές αναθεωρήσεις, που 
κάποιες από αυτές θα σας είναι και πολύ χρήσιμες.  

ΠΑΡΘΕΝΟΣ
Αυτή η εβδομάδα είναι αρκετά έντονη για σας και 
θα χρειαστεί να   απομακρύνετε από την ζωή σας 
τα πρόσωπα που δεν σέβονται τις επιθυμίες σας και 
λειτουργούν κακόβουλα. Υποθέσεις από το παρελθόν 
θα έρθουν να κλείσουν τον κύκλο τους με έναν 
απόλυτα λυτρωτικό τρόπο, ενώ η Πανσέληνος θα 
σας δώσει αρκετά μεγάλη αναστάτωση, τόσο στα 
κοινωνικά θέματα, όσο και στα οικογενειακά και 
συναισθηματικά. Καλό είναι να μην εμπιστεύεστε 
αυτές τις μέρες, κανέναν και τίποτα.  

ΖΎΓΟΣ
Οι σχέσεις σας θα περάσουν από κάποιες 
παρεξηγήσεις και έντονες καταστάσεις που 
δυστυχώς δεν θα μπορέσετε να διαχειριστείτε 
λόγο της έντονης πόλωσης. Άτομα από 
το παρελθόν θα έρθουν να σας θυμίσουν 
καταστάσεις που είχατε ζήσει μαζί, ενώ η 
Πανσέληνος εντείνει το κλίμα της ανασφάλειας 
και της έντονης παραπλάνησης. Μην αφήσετε 
το ψέμα να μπει στην ζωή σας, γιατί θα χάσετε 
κάτι πολύτιμο.

ΣΚΟΡΠΊΟΣ
Είστε σε μία εβδομάδα που οι καταστάσεις δεν 
βοηθούν να τακτοποιήσετε τα οικονομικά σας, 
τις υποχρεώσεις σας, αλλά και τις προσωπικές 
σας υποθέσεις. Πολύ κούραση επίσης θα 
υπάρξει στα επαγγελματικά και οικογενειακά 
θέματα, όπου δεν θα λείπει ο εκνευρισμός 
και η τάση να μεγαλοποιείτε τις καταστάσεις. 
Η Πανσέληνος επηρεάζει τα οικονομικά σας 
και γενικότερα σας αφήνει εκτεθειμένους σε 
γεγονότα που δεν θα έχετε προβλέψει.  

ΤΟΞΟΤΗΣ
Το μόνο σίγουρο είναι ότι δεν είστε στα 
καλύτερα σας αυτή την περίοδο και συνεχίζει 
να υπάρχει μία έντονη αναστάτωση με 
καθυστερήσεις, παρανοήσεις και παρεξηγήσεις 
που δεν σας αφήνουν το περιθώριο να κάνετε 
νέα προγράμματα αυτή την χρονική στιγμή. Η 
προσωπική σας ζωή είναι αρκετά μπερδεμένη 
και τώρα η Πανσέληνος που σας αφορά 
και βρίσκεται απέναντι σας, δεν σας αφήνει 
καθαρό το τοπίο να πάρετε αποφάσεις για το 
μέλλον σας.

ΑΊΓΟΚΕΡΩΣ
Περίεργη η εβδομάδα αυτή για σας, όπου στο 
ξεκίνημα της θα αρχίσουν κάποιες οικονομικές 
υποθέσεις να σας πιέζουν αρκετά και να σας 
δημιουργούν ανασφάλεια. Η Πανσέληνος 
θα σας επηρεάσει αρκετά στα επαγγελματικά 
σας, αλλά και στην υγεία σας, σαν αποτέλεσμα 
μιας έντονης κουραστικής από κάθε 
άποψη περιόδου. Επίσης μην αφήσετε τις 
οποιεσδήποτε πληροφορίες να επηρεάσουν 
την καθημερινότητα σας, γιατί κρύβουν 
παραπλανητικές καταστάσεις, ακόμη και αν 
θέλουν να σας πείσουν κάποιοι για το αντίθετο.   

ΎΔΡΟΧΟΟΣ
Η εβδομάδα ξεκινά με ανταγωνιστικές τάσεις 
και είστε γεμάτοι από ενέργεια που κάποιες 
φορές καταλήγει σε διαπληκτισμούς και 
κακές σχέσεις με τους άλλους. Η Πανσέληνος 
βρίσκεται στον τομέα των ερωτικών σας 
υποθέσεων, μία χρονική στιγμή που περιπλέκει 
τις επιθυμίες, τα συναισθήματα και δεν είναι 
ξεκάθαρο το που οδηγεί μία απόφαση σας. 
Καλό είναι να αφήσετε για αργότερα οτιδήποτε 
σημαντικό.  

ΊΧΘΎΕΣ
Αυτή η εβδομάδα έχει αρκετή πίεση, όπου οι 
συνθήκες δεν θα βοηθήσουν τις εργασιακές 
σας βλέψεις να έχουν καλές προοπτικές και 
σίγουρα θα υπάρξουν άτομα που θα παίξουν 
πίσω από την πλάτη σας, ένα παιχνίδι χωρίς 
δίκαιους κανόνες. Η Πανσέληνος στις 15 
Δεκεμβρίου, θα έχει μία κουραστική για σας 
επιρροή, όπου οι βασικοί τομείς θα σας κάνουν 
να νιώθετε ανασφάλεια και έντονη τάση 
εξάρτησης από τους άλλους.  

Αυτή η εβδομάδα είναι αρκετά ενδιαφέρουσα, 
σε ότι αφορά συναισθηματικές και οικονομικές 
αναθεωρήσεις και στις 15/12 θα συναντήσουμε  
την Πανσέληνο του Δεκέμβρη, στο ζώδιο των 
Διδύμων. Με λίγα λόγια αυτό το ολόγιομο 
Φεγγάρι είναι έντονα ανατρεπτικό, κρύβει 
καταστάσεις που δυσκολεύουν την ψυχολογία 
μας και γενικότερα η περίοδος αυτή ρίχνει 
ένα πέπλο μυστηρίου σε κάθε κατάσταση. Τα 
ζώδια που θα επηρεάσει περισσότερο αυτή 
η περίοδος, είναι του Μεταβλητού Σταυρού, 
[Δίδυμοι, Παρθένος, Τοξότης και Ίχθύες], 
του τρίτου δεκαημέρου. Η συμβουλή της 
εβδομάδας είναι να μην αφήσουμε το ψέμα 
να γεμίσει την καθημερινότητα μας, γιατί 
πραγματικά θα υπάρξει ο κίνδυνος να πέσουμε 
θύματα σκευωριών. Δεν αποκλείεται επίσης να 
κινδυνέψουν ανθρώπινες ζωές από το υγρό ή 

αέριο στοιχείο.

ΑΣΤΡΟΛΟΓΙΚΈΣ 
ΠΡΟΒΛΈΨΈΙΣ

HOROSCOPE



ΔΗΜΑΡΧΕΙΑ
1) ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ, 2) ΑΜΠΕΛΟΚΗΠΩΝ, 3) ΔΕΛΤΑ, 4) ΕΥΟΣΜΟΥ-ΚΟΡΔΕΛΙΟΥ, 
5) ΘΕΡΜΑΪΚΟΥ, 6) ΘΕΡΜΗΣ, 7) ΚΑΛΑΜΑΡΙΑΣ, 8) ΝΕΑΠΟΛΗΣ-ΣΥΚΕΩΝ, 
9) ΠΑΥΛΟΥ ΜΕΛΑ, 10) ΠΥΛΑΙΑΣ-ΧΟΡΤΙΑΤΗ, 11) ΧΑΛΚΗΔΟΝΟΣ ΚΑΙ 
12) ΩΡΑΙΟΚΑΣΤΡΟΥ

THΛΕΟΠΤΙΚΑ ΚΑΝΑΛΙΑ
TV-100 - FM-100, Νικ. Γερμανού 1, Θεσσαλονίκη, Γραφείο Προγράμματος, 2310261100
ATLAS TV, Εγνατία 154 εντός ΔΕΘ-Περίπτερο 1, Θεσσαλονίκη, 2310501006
ΒΕΡΓΙΝΑ TV, Λεωφ. Στρατού 31, Θεσσαλονίκη, Γραφείο Προγράμματος, 2310831062
ΕΓΝΑΤΙΑ TV, 28ης Οκτωβρίου, Θεσσαλονίκη, 2310500005

ΚΑΘΕ ΣΑΒΒΑΤΟΘΑ ΒΡΕΙΤE
ΤΗΝ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ

ΚΕΝΤΡΟ
ΑΕΡΟΔΡΟΜΙΟ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑ
ΔΕΘ Helexpo Γραφείο Διοίκησης, Eγνατία 154, Θεσσαλονίκη
ALLEGRO ΜΕΓΑΡΟ ΜΟΥΣΙΚΗΣ, 25ης Μαρτίου- Παραλία, 2310896081
OΛΥΜΠΙΟΝ, Πλ. Αριστοτέλους 10 , 2310284001
ΟΛΥΜΠΙΑΚΟ ΜΟΥΣΕΙΟ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ, Λεωφ. 3ης Σεπτεμβρίου, Θεσσαλονίκη, 
2310968531
ΥΨΙΛΟΝ, Εδέσσης 5, 2310530480
ΜΙΚΕL ΑΓΙΟΥ ΔΗΜΗΤΡΙΟΥ, Αγ. Δημητρίου 63, Θεσσαλονίκη, 2316007757
ΑΘΙΒΟΛΗ, Κατούνη 15 Λαδάδικα, 2310508509
ΤΙΤΑΝΙΑ, Τσιμισκή 139, Θεσσαλονίκη
ΕΣΤΙΑΤΟΡΙΟ ΤΣΑΡΟΥΧΑΣ, Ολύμπου 78, 2310271621
ΠΛΑΤΕΙΑ ΘΕΑΤΡΟΥ, Εθνικής Αμύνης 4, 2310231422
ΛΟΥΠΙΝΟ, Κατούνη 4, 2310535707
BRUNO COFFEE STORES, Καρόλου Ντηλ 29, Θεσσαλονίκη, 2310222910
THESS MASSAGE, Ολυμπιάδος 49 ισόγειο, 6938772688
KAROLOU NTIL1, Καρόλου Ντηλ 1, Θεσσαλονίκη, 2310256585
ΘΕΑΤΡΟ ΑΜΑΛΙΑ, Αμαλίας 71, Φάληρο, 231084 2509
PASSAGIO, Παύλου Μελά 25, Θεσσαλονίκη, 2310285528
ΖΑΧΑΡΟΠΛΑΣΤΕΙΟ ΠΑΠΑΣΩΤΗΡΙΟΥ, Λευκός Πύργος, Παύλου Μελά 6, 2310241300
ΑΒΕΡΩΦ ΖΑΧΑΡΟΠΛΑΣΤΕΙΟ, Λεωφ. Βασιλέως Γεωργίου 11, 2310864164
ΚΟΜΜΩΤΗΡΙΟ ECLECTIC HAIR, Φράγκων 28, Θεσσαλονίκη, 2310544202
7 ΘΑΛΑΣΣΕΣ, Καλαποθάκη 10, Θεσσαλονίκη, 2310233173
ΚΑΦΕ-ΟΥΖΕΡΙ ΠΑΓΓΑΙΟ, Φιλίππου 35, Αγία Σοφία, Θεσσαλονίκη, 2311827565
ΟΠΩΡΟΠΩΛΕΙΟ "Ο ΓΙΩΡΓΟΣ", Πλατεία Ιπποδρομίου 21, Θεσσαλονίκη, 2310263491
APRE'S, Μητροπόλεως 40, Θεσσαλονίκη, 2310284532
BRUNCHSIN, Παλαιών Πατρών Γερμανού 26, Θεσσαλονίκη, 231022 7260
CHILAI WINE BAR, Αγίου Μηνά 4, Θεσσαλονίκη, 231305 4550
ARC ESPRESSO-WINE BAR, Κομνηνών 8, Θεσσαλονίκη, 231025 0309
BEYOND THE WALLS, Φράγκων 2, Θεσσαλονίκη, 2310545400
ΙΣΛΙ ΠΟΡΦΥΡΙΔΗΣ, Αγίας Σοφίας 56, Θεσσαλονίκη, 2310229677
MENTA, Κομνηνών 20, Θεσσαλονίκη, 2313016593
LOCAL THESSALONIKI, Παλαιών Πατρών Γερμανού 17, Θεσσαλονίκη, 2310223307
TRIBECA, Λεωφόρος Νίκης 21, Θεσσαλονίκη, 2310226604
THE BLUE CUP CREATIVE BAR, Σαλαμίνος 8, Θεσσαλονίκη, 2310900666
GARCON BRASSERIE, Αγίας Σοφίας 2, Θεσσαλονίκη, 2310253033
MAKEDONIA PALACE, Λεωφ. Μεγ. Αλεξάνδρου 2, Θεσσαλονίκη, 231 089 7197
CANTEEN, Δημ. Γούναρη 7, Θεσσαλονίκη, 2310228520
CIN CIN, Ικτίνου 22, Θεσσαλονίκη, 231 022 3350
MAZU, Λεωφ. Νίκης 7, Θεσσαλονίκη, 2311218046
ΑΝΦΑΝ ΓΚΑΤΕ ΣΤΟ ΤΕΛΛΟΓΛΕΙΟ, Αγ. Δημητρίου 159Α, Θεσσαλονίκη, 231 024 7307
KIOSKY'S CONVΕNIENCE STORE, Bαρώνου Χιρς 1 με Μακεδονίας 5, Θεσσαλονίκη, 
231 0854200
CASTRA TERRACE BAR, Επταπυργίου 122, Θεσσαλονίκη, 231 020 7277
PANTHEON, Προξένου Κορομηλά 8, Θεσσαλονίκη, 231 028 7767
ΣΑΡΑΝΤΗΣ ΖΑΧΑΡΟΠΛΑΣΤΕΙΟ, Αγ. Δημητρίου 98, Θεσσαλονίκη, 231 068 2716
ΑΙΓΛΗ ΓΕΝΙ ΧΑΜΑΜ, Αγίου Νικολάου 3, Θεσσαλονίκη, 231 305 9024
ΙΠΠΟΠΟΤΑΜΟΣ, Πλατεία Αγίου Γεωργίου Ροτόντα 7, Θεσσαλονίκη, 231 020 1232
TABYA, Κωνσταντίνου Μελενίκου 14, Θεσσαλονίκη, 231 124 2522
BULLDOGS & THE BEAST, Αλ. Σβώλου 1, Θεσσαλονίκη, 231 022 8822
ALTERLIFE ΛΙΜΑΝΙ, Εντός Λιμένα - Αποθήκη 7, Θεσσαλονίκη, 231 305 1669
FLAPPERS, Καρόλου Ντηλ 22, Θεσσαλονίκη, 231 602 4778
ARORA CAFÉ, Γεωρ. Σταύρου 12, Θεσσαλονίκη, 231 600 7538
ΝΤΕΡΛΙΚΑΤΕΣΕΝ, Ι. Κουσκουρα 7, Θεσσαλονίκη, 231 027 2752
22 ΣΟΥΒΛΑΚΙΑ, Πλ. Αριστοτέλους 8, Θεσσαλονίκη, 231 022 4422
ΣΑΒΒΙΚΟΣ, Πλατεία Αριστοτέλους 8, Θεσσαλονίκη, 231 405 0189
MANOIR, Κατούνη 31, Θεσσαλονίκη, 697 380 8906
ΒΙΛΛΑ ΜΠΙΑΝΚΑ, Λεωφ. Βασιλίσσης Όλγας 180, Θεσσαλονίκη, 231 4006444
MON FRERE, Λεωφ. Βασιλίσσης Όλγας 111, Θεσσαλονίκη, 231 0824741
ΕΠΑΥΛΗ ΜΑΡΟΚΚΟΥ, Λεωφ. Βασιλίσσης Όλγας 133, Θεσσαλονίκη, 231 0836233
SANTE SPORTS CAFE, Λεωφ. Βασιλίσσης Όλγας 130, Θεσσαλονίκη, 231 4006982
WOODS, Αριστοτέλους, 12, Θεσσαλονίκη, 2310 223080
ΔΙΑΓΩΝΙΟΣ, Στρατηγού Καλλάρη 13, Θεσσαλονίκη, 2310 260958
ΚΡΕΤΟΙΚΟΣ, Λεωφ. Βασιλέως Γεωργίου 36, Θεσσαλονίκη, 2310 850081
ΜΟΡΦΕΣ ΚΟΜΜΩΤΗΡΙΟ, Δελφών 95, Θεσσαλονίκη, 2310 836982
ΞΑΡΧΑΚΟΣ COFFEE & DRINKS, Πάρκο ΧΑΝΘ, Θεσσαλονίκη, 2310 221691

ΔΥΤΙΚΑ
ΘΕΑΤΡΟ ΜΟΝΗΣ ΛΑΖΑΡΙΣΤΩΝ, Κολοκοτρώνη 25, Παύλου Μελά, 2310589102
NEPHROCARE ΙΑΤΡΙΚΗ, 6ο χλμ. Συμμαχικής Οδού Θεσσαλονίκης-Ωραιοκάστρου
ΚΑΦΕΝΕΙΟ ΒΑΣΙΛΑΚΗΣ, Αγνώστου Στρατιώτη 70, Πολίχνη, 2310603222
MANSION BAR TERRACE, Μητροπολίτου Καραβαγγέλη 21, Νεάπολη, 2310610263
Β' ΚΑΠΗ ΝΕΑΠΟΛΗΣ, Διομήδη Κομνηνού 3, (απέναντι από ΟΑΕΔ-Λαγκαδα 29), 
Νεάπολη,
Γ΄ΚΑΠΗ ΣΥΚΕΩΝ, Μεσσολογίου και Περγάμου 1
BAD HABIT Σταυρούπολη, Κολοκοτρώνη 18-20, Σταυρούπολη, 2310668330
MR COFFEΕ ΜΕΤΕΩΡΑ, Αττάλου 1, Πολίχνη Θεσσαλονίκης, 2310620814
TANDUR ΜΕΖΕΔΟΠΩΛΕΙΟ, Αγίου Γεωργίου 42, Νεάπολη, 2310545444
ΚΑΠΗ ΠΕΥΚΩΝ, Ειρήνης 19 (μέσα στο Δημαρχείο), Πεύκα, 2313502206
AFOU, Φιλύρων 15, Εύοσμος, 231 065 4444
MOEMO, Ναυάρχου Βότση 33, Σταυρούπολη, 231 065 4355
CARRE, Παύλου Μελά 27, Εύοσμος, 2310 769988
MODEL URBAN STYLE BAR, Παύλου Μελά 26, Εύοσμος, 2310 778023
IL POSTO, Ευαγγελισμού της Θεοτόκου 25, Εύοσμος, 2310 768831
ΝΤΕΜΕΚ, Παύλου Μελά 9, Εύοσμος, 2310 558087
SUBITO, Π. Μελά 26, Εύοσμος, 2310 706600
PEABERRY COFFEE AND MORE, Νυμφαίου 37, Εύοσμος, 2310 768069
THE ESPRESSONIST, Μεγ. Αλεξάνδρου 126, Εύοσμος, 2310 776002
MOCCA, Π. Μελά 18, Εύοσμος, 2310 709174
PARDON, Αντ. Τρίτση 92, Εύοσμος, 2310 650500
MR COFFEE, Μεγ. Αλεξάνδρου 2, Εύοσμος, 2310 770888
ΤΟ ΤΡΑΙΝΟ, Εθν. Αντιστάσεως 102, Εύοσμος, 2310 653741
VEGERA CAFÉ-BAR, Π. Μελά 26, Εύοσμος, 2310 704696
BANQUET, Π. Μελά 26, Εύοσμος, 2310 559210
CACTUS SERVING-QUALITY, Αγνώστου Στρατιώτου 17, Πολίχνη, 6945311311
ΣΤΑ ΚΑΛΑ ΚΑΘΟΥΜΕΝΑ, Αγνώστου Στρατιώτου 54, Πολίχνη, 2310 607881
ΤΟ ΔΕΛΕΑΡ, Σινά 15, Ηλιούπολη, 2310 657260
CAFÉ BAR 67, Με Λυκαβητού Ιθάκης, Ηλιούπολη, 2310 640111
MEDIALYSE, Nεφρολογικό Κέντρο, Ακαδήμου 121 Εύοσμος, 2310 682000
FEELING CAFÉ-BAR, Κολοκοτρώνη 18-20, Ηλιούπολη, 2310 640272

ΑΝΑΤΟΛΙΚΑ
HONDOS CENTER APOLLONIA, Λεωφόρος Γεωργικής Σχολής 84, Πυλαία, 2310806000
STEGNO, 25ης Μαρτίου 85, 2310306769
ΙΑΤΡΙΚΟ ΔΙΑΒΑΛΚΑΝΙΚΟ ΚΕΝΤΡΟ, Ασκληπιού 10 , Πυλαία, 2310400904
ΠΑΡΑΔΟΣΙΑΚΟ, Παπαδοπούλου 17, Πανόραμα, 2310344803
KAFE PASSION, Θεμιστοκλή Σοφούλη 17, Καλαμαριά, 2310429814
PREMIUM AΡΤΟΖΑΧΑΡΟΠΛΑΣΤΕΙΟ, Ελευθερίας 6, Τριανδρία 2310989660
PIZZA GRECA, Πολυτεχνείου 17, Τριανδρία, 2310932653
ΖΑΧΑΡΟΠΛΑΣΤΕΙΟ ΑΥΓΕΡΙΝΟΣ, Ελευθερίας 8, Τριανδρία, 2310940565
ΠΑΡΑΔΟΣΙΑΚΟ, Γρ. Λαμπράκη 201, Θεσσαλονίκη, 2314012772
COFFEE ISLAND, Γρ. Λαμπράκη 199, Θεσσαλονίκη, 2310954354
ΚΑΦΕ ΜΟΝΟΠΟΛΗ, Γρ. Λαμπράκη 193, Θεσσαλονίκη, 2310902021
ΝΕΟΝ, Διογένους 39, Θεσσαλονίκη, 2311242251
ΠΡΑΚΤΟΡΕΙΟ ΟΠΑΠ, Γρ. Λαμπράκη 126, Θεσσαλονίκη, 2310913802
ΓΥΡΑΔΙΚΟ ΓΙΩΤΗΣ, Μπότσαρη 150, Θεσσαλονίκη, 2310943666
MERCADO, Μεταμορφώσεως και Κομνηνών, Καλαμαριά, 2310402017
CIEL BAR, Λεωφ. Μεγ. Αλεξάνδρου 12, Νέα Παραλία, 2310888000
LES ZAZOUS, Θεμιστοκλή Σοφούλη 108, Καλαμαριά, 231 042 0600
REMVI, Κανάρη 2, Καλαμαριά, 2310433100
MISTRAL, Τήνου 4, Καλαμαριά, 231 044 4845
SHARK, Αργοναυτών 2, Καλαμαριά, 231 041 6855
DIO CON DIO, Παπαδόπουλου 19, Πανόραμα, 231 034 4294
BARAKI COFFEE AND MORE, Διογένους 42, Θεσσαλονίκη, 231 302 6226

Αν επιθυμείτε σταθερό stand με εφημερίδες στην επιχείρησή σας επικοινωνήστε στο email: grammateia@karfitsa.gr ή καθημερίνα 10:00 – 16:00 στο 2310278155




